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COLOFON (versie mei 2023) 
 
Algemeen bestuur (AB) en Dagelijks bestuur (DB) 
René van Leeuwen Voorzitter voorzitter@svdcs.nl DB 
Mark Wassink Penningmeester penningmeester@svdcs.nl  DB 
Wim Lendering Secretaris secretaris@svdcs.nl DB 
Vacature Jeugd jeugd@svdcs.nl AB 
Theo Ouwens Technische Zaken tz@svdcs.nl AB 
Nils van der Landen Algemeen Lid  AB 
    
Jeugdbestuur  
Vacature Voorzitter   
Vacature Penningmeester   
Vacature Secretaresse   
Harry Jansen Hoofd Ondersteuning ondersteuning@svdcs.nl jeugd@svdcs.nl  
Vacature Hoofd Organisatie   
    
Jeugdcommissie Organisatie  
Guido Boerboom Coördinator JO15/JO17/JO19   
Vacature Coördinator JO13/JO14   
Vacature 
Jeroen Bos 
Marc Gabrielse 

Coördinator JO11/JO12 
Coördinator JO09/JO10 
Coördinator JO07/JO08 

  

    
Jeugdcommissie Ondersteuning  
Harry Jansen Wedstrijdsecretaris jeugd ondersteuning@svdcs.nl   
Albert Janssen Ondersteuning secretariaat   
Robbert Benen Planner trainingen/velden jeugd@svdcs.nl   
Yvonne Jansen Beheer Materialen/Kleding materialen@svdcs.nl   
Vacature Beheer Ballen beheerballen@svdcs.nl   
    
Commissie Technische Zaken – tz@svdcs.nl Wedstrijdzaken 
Theo Ouwens Hoofd TZ Vacature Senioren 1, 2 en 3 
Ronnie Beverwijk TC Senioren Presteren Albert Janssen Overige Senioren 
Guido Boerboom TC Jeugd bovenbouw Harry Jansen Jeugd 
Vacature TC Jeugd middenbouw Bennie te Kaat Beheer Grasvelden 
Vacature TC Jeugd onderbouw   
Marco Heezen Contactpersoon Vitesse   
  
Clubhuiscommissie – clubhuis@svdcs.nl  Sponsorcommissie – sponsoring@svdcs.nl 
Vacature Hoofd Clubhuiscommissie Bertyl Wissenburg Voorzitter 
Bianca Berens Coördinator Bardiensten Twan Gores Penningmeester 
Paul Weenink Coördinator Inkoop Jeroen Jordens Lid 
Bart Vink Planner bardiensten Jan Willemsen Accountmanager 
Jarno Geurds Coördinator Activiteiten Leon van Zimmeren 

Youri Geurds 
Lid 
Lid 

    
G-voetbal – gvoetbal@svdcs.nl Sociëteit de Liemers – info@societeitdeliemers.nl  
Ronald den Heijer Coördinator G-afdeling Wim Bless Voorzitter 
  Gerrie Uffing Penningmeester 
DCS Post – dcspost@svdcs.nl Rob Janssen Secretaris 
Karel van Swaaij Redactie   
Ronnie Beverwijk Lay-out Installaties en gebouw – gebouw@svdcs.nl   
Hans Jansen Verslaggever DCS1 Harry Sweers installaties@svdcs.nl  
    
Supportersvereniging – supporters@svdcs.nl Website – website@svdcs.nl / webmaster@svdcs.nl  
Johan Sluis Voorzitter Iris van Leeuwen Beheer Website 
    
Narrowcasting – narrowcasting@svdcs.nl  Fotografie LINVI - info@linvifotografie.com  
Johan Sluis Beheer Narrowcasting Lindi van Ingen  
    

Ledenadministratie – ledenadministratie@svdcs.nl  Contributiebedragen per kwartaal (miv 010723) 
Gerard Rabelink Ledenadministrateur Senioren                                                   € 61,60 
 Senioren (niet spelend lid)                          € 26,55 
Telefoonnummer Algemeen mailadres Kaderleden                                                € 20,50  
Clubhuis 06-82079421 info@svdcs.nl G-voetballers                                             € 25,00 
 35 plus                                                      € 32,30 
  Junioren                                                    € 40,25 
Correspondentieadres Bezoekadres Pupillen                                                     € 33,75 
Sv DCS 
Postbus 334 
6900 AH Zevenaar 

Sportpark Hengelder 
Hengelder 1 
6902 PA Zevenaar 

 

   
Op- of aanmerking over bezorging, inhoud of wijziging colofon en kopij sturen naar dcspost@svdcs.nl 
DCS Post verschijnt 4 maal per seizoen in een oplage van 800 exemplaren. 
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Zevenaar, Marktstraat 13-15, Tel. (0316) 34 59 36
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DAN DE SCHEIDSRECHTER

Al sinds 2012 levert JES DCS een mooie extra bijdrage aan het voetbalplezier bij DCS. Zo is door een bijdrage van JES DCS 
het pannaveld gerealiseerd, zijn er o.a. veiligheidshesjes, bidons, medailles, ballenpomp, roze/witte wedstrijdballen voor de 
dames en extra trainingsmaterialen zoals de aluminium goals en de snelheidsmeter aangeschaft. 
Verder zijn er diverse activiteiten voor de jeugd gesponsord zoals de (Mini) Spelinstuif en het DCS E kamp. JES DCS wil ook 
graag in 2022 - 2023 dat goede werk voortzetten, maar daar hebben wij uw ondersteuning bij nodig. 

Steun in 2023!

Dus bent u DCS lid, (groot-)ouder/verzorger, supporter, liefhebber of (klein-) zakelijke bezig en wilt u DCS ook graag op deze wijze 
steunen dan verwelkomen wij u graag als sponsor van JES DCS. Vanaf slechts € 50,- (ex BTW voor zakelijke sponsoren) per kalender-
jaar kan dat al. Na aanmelding bij JES DCS krijgt u een vermelding op ons prominent op het sportpark aanwezige sponsorbord en 
ontvangt u 2x per jaar onze Nieuwsbrief waarin de bestedingen van uw gift worden verantwoord. 
Dus aarzel niet en zeg net als al die andere 65 sponsoren die u in 2016 voorgingen: JES DCS!
Meer informatie over JES DCS vindt u op www.svdcs.nl onder sponsoring, JES DCS. 
U kunt zich aanmelden via jesdscs@svdcs.nl waarna wij contact met u opnemen. 

Prick & Van Houtum notarissen: jouw notaris voor nu en later. 
Vraag een vrijblijvend en gratis gesprek aan. 

Het gesprek bieden we ook digitaal aan.
Arnhemseweg 55 te Zevenaar | 0316-524641 | www.pvhnotarissen.nl

 

In dit weer late laatste nummer van een normaal uitgespeeld seizoen lijkt corona uit een akelig ver geleden. De daaropvolgende mislukte 
Russische invasie in Oekraïne met desastreuse gevolgen zorgt er nu wel voor dat sommigen met weemoed terug kijken op die twee jaren 
zonder files, uitgestorven vluchthavens en een lage gasprijs. Demissionair premier Rutte werd nog gezien als een ‘Vader de Vaderlands’

Hans Jansen schrijft ook dat het niet meer is als vroeger. Onze buurvereniging op Hengelder is gedegradeerd en Westervoort komt voor hen in 
de plaats. Na het vertrek van speler van het jaar Serge de Vries, Tim Lendering, Sven Willems, Damir Rovcanin en nog een gentleman gaan drie 
spelers van Doetinchem komend seizoen DCS1 versterken. De inmiddels 38-jarige Onur Ilbay scoorde in zijn negentiende en laatste seizoen 
in onze hoofdmacht weliswaar maar eenmaal maar is als topscorer aller tijden met 133 doelpunten zeker niet voor ons eeuwfeest in te halen.  

De 35+1 en de MO11-1 zijn kampioen geworden. Dames gaan voor zodat op de middenpagina een uitgelaten MO11-1 bewonderd kan 
worden. Ook het Wesley Sneijder toernooi te Ondiep hebben de meiden op hun naam geschreven. DCS6 is geen kampioen geworden maar 
heeft wel de beste klassering ooit gehaald. Stijn Christ doet verslag.

In ‘van de Voorzitter’ neemt Rene de balans op van een bijzonder voetbalseizoen. In de bestuursmededelingen leest u o.a. dat we net als 
veertig jaar geleden weer een zaterdagteam krijgen. Daar staat tegenover dat DCS2 als schaduwteam van ons vlaggenschip een brugjaar 
(sabbatical) heeft. Ook doet Rene verslag van de bijeenkomst van onze jeugdafdeling van 7 juni jl. Van de projectgroep ‘Nieuw Hengelder’ 
is de laatste nieuwsbrief opgenomen. 

Makelaar in ruste Henk Uffing is nu eens zelf verhuisd en dicht dat vriendelijkheid niets kost. OSL-lid Gerard Heijneman vertelt over zijn 
familiebedrijf en als clubbuismedewerkerster staat Annette Born haar mannetje. Voor de regenachtige spelinstuif op 1-7 jl. vond een week 
eerder onder zonnigere omstandigheden het vrijwilligersfeest en de zaterdag daar weer voor het mixtoernooi 6x6 plaats 

‘Aan het woord’ zijn Juup Claassen van de JO17-2 en G1-speler Joeri Ruygt. Ook de Jeugdleiders Dennis Boerboom MO11-2 
en Jasper van Keulen JO9-1 hebben de vragenlijst ingevuld.
‘In het spotlicht’ staan de jongens Kik Voskamp JO12-1, Jamie van Keulen JO9-1. Van de meisjes is dat Bo van de Graaf van de MO11-2 

Veel leesplezier,

deadline komende DCS-post: 24-9-23
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BeStuurSmededelingen
 

 
 

                                     SEIZOEN 2022 – 2023                     
 
                                                                                  
 
24-09-2022  D.C.S. – OBW ZEVENAAR 
   CD RECLAME - ZEVENAAR  
 
9-10-2022  D.C.S. – GROL GROENLO  
   LEX HENDRIKS GROENTE & FRUIT - ZEVENAAR  
 
30-10-2022  D.C.S. – V.V.G. ’25 GAANDEREN 

ARIЁS NATUURSTEEN – ZEVENAAR 
 
13-11-2022  D.C.S. – D.V.C. ’26  DIDAM 

REDDY KEUKENS – DOETINCHEM  
 
27-11-2022  D.C.S. – UNION  NIJMEGEN  

LOODGIETERSBEDRIJF VAN WELY – GROESSEN  
 
29-01-2023  D.C.S. – BEUNINGSE BOYS 
   HEILBRON MAKELAARDIJ ZEVENAAR 
    
12-02-2023  D.C.S. – SPERO ELST 

BRUNA JANSSEN – ZEVENAAR  
 
12-03-2023  D.C.S. – THEOLE TIEL 
   AUTOBEDRIJF BLOEMBERG - ZEVENAAR 
 
26-03-2023  D.C.S. – NEC NIJMEGEN  
   BUMĖ BOUW EN ONDERHOUD - WESTERVOORT 
 
16-04-2023  D.C.S.  - D.I.O. ’30 DRUTEN 

SNACKBAR ZONNEMAAT – ZEVENAAR 
 
30-04-2023  D.C.S. – S.D.O.U.C.  ULFT  

HYSCON ZUID-OOST GELDERLAND – ULFT  
    
14-05-2023              D.C.S – VARSSEVELD 
   CHARLES VAN DITSHUIZEN – ZEVENAAR 
 
 

 
 

Enquête digitale DCS Post
Op de enquête die onlangs per mail is gehouden onder de leden 
over het ontvangen van een digitale of hardkopie DCS Post heb-
ben ongeveer 200 leden gereageerd. Van deze 200 reacties heeft 
80% aangegeven de DCS Post nog steeds als hardkopie te willen 
ontvangen. De overige respondenten gaven expliciet aan de DCS 
Post digitaal te willen ontvangen. Dit geldt eveneens voor de leden 
die niet hebben meegedaan aan deze enquête. Het bestuur bereikt 
hiermee dat veel DCS Posten niet meer in de postvakjes blijven 
liggen en dat daarmee ook onnodig papier verslinden wordt tegen-
gegaan. We beginnen hiermee bij de eerste uitgave in het nieuwe 
seizoen.

Onderhoud velden ATARO
Onlangs heeft er een gesprek plaatsgevonden met de directie van 
ATARO (sportbedrijf) over de slechte staat van de trainingsvelden. 
Aanleiding waren diverse klachten van leden die bij het bestuur 
terecht kwamen. Vastgesteld is dat de velden 5 en 6 extra aandacht 
en onderhoud nodig hebben, zodat bij aanvang van het nieuwe 
seizoen (medio sept) deze trainingsvelden kwalitatief goed en 
veilig zijn om op te te trainen. ATARO heeft aangegeven een 
iets langere onderhoudsperiode nodig te hebben, waardoor de 
trainingsvelden uiterlijk medio september gebruikt kunnen 
worden.

Vervanging oude veldverlichting
De Gemeenteraad Zevenaar heeft in mei 2023 besloten dat alle 
‘oude en energie slurpende’ veldverlichting wordt vervangen 
door LED-sportverlichting. Voor DCS betekent dit dat er LED-
sportverlichting komt op de trainingsvelden 5 en 6. ATARO heeft 
de opdracht gekregen om de verwervingsprocedure (wie gaat het 
doen) te starten. Het betreft hier niet alleen de verenigingen op 
sportpark Hengelder, maar ook voor alle sportverenigingen in de 
Gemeente Zevenaar.  Een hele klus dus. De tijdplanning van start 
tot realisatie van het project is als volgt; 
Juni 
• Informatiebijeenkomst verenigingen 
• Opvragen offertes 
• Afstemming individuele vraagstukken;
Juli 
• Controle meterkast 
• Keuze installateur;
Oktober t/m December 
• Realisatie LED-sportverlichting;
December 2023/januari t/m maart 2024 
• Lichtmeting.

Voetbalplaatjesactie JUMBO
Het bestuur heeft besloten mee te doen met de voetbalplaatjes-
actie van JUMBO Jan Heemskerk. Een mooi initiatief van onze 
jeugdsponsor. Tijdens de eerste week van september zal van 
ieder team foto’s worden gemaakt. Op welke wijze het foto-
graferen wordt georganiseerd wordt medio augustus bekend 
gemaakt.

Voetbalplaatjes
sparen

bij
Jumbo

DCS Zaterdagteam
In nieuwe seizoen speelt bij DCS weer een zaterdagteam op de 
velden. Onlangs kreeg het bestuur van een groep Zevenaarse 
jonge mannen (gem.leeftijd 21jr) de vraag of het mogelijk was om 
bij DCS op zaterdag te kunnen voetballen. Na goed overleg met de 
vertegenwoordigers van deze groep heeft het bestuur onder voor-
waarden (oa. minimaal 14/15 spelers) besloten om een Zaterdag-
team te laten starten.

Contributieverhoging
Tijdens de Algemene Ledenvergadering 2022 is besloten om de 
contributie miv 1 juli 2023 te verhogen met 2%. 
De nieuwe contributiebedragen staan vermeld in de colofon.

Afscheidswedstrijd DCS-coryfeeën op 26 aug 2023
DCS-coryfeeën Onur Ilbay, Serge de Vries en Sven Willems zijn 
aan het einde van dit seizoen gestopt met voetballen. Ze hebben 
zich jarenlang ingezet voor DCS en verdienen een waardig en 
mooi afscheid. Op zaterdagavond 26 augustus a.s. om 18.00 uur 
wordt daarom een afscheidswedstrijd georganiseerd. Ook is er 
dan aandacht voor het afscheid/stoppen van Tim Lendering, 
Damir Rovcanin en Desley ten Westenend.
Het is de bedoeling om een memorabele en leuke wedstrijd te 
spelen met genodigde (oud) spelers/trainers en huidige spelers 
DCS1. Voormalig trainer Rini Kromdijk heeft zijn medewerking 
toegezegd om een (representatief) team met Zevenaarse/Liemerse 
(oud)spelers op de been te brengen. Na de wedstrijd is er tijd voor 
gezelligheid onder het genot van een lekker hapje en drankje!
Het programma en details voor deze afscheidswedstrijd wordt 
medio augustus bekendgemaakt.

ParkeerverBod SPortPark Hengelder
Het is gebleken dat de afgelopen weken in toenemende mate het parkeerverbod op en langs de weg tussen ons hoofdveld 
en veld 2 niet wordt nageleefd.

Hierdoor komt de veiligheid van vooral jeugdige sporters en bezoekers in het geding. Tevens moet deze weg in nood-
gevallen gebruikt kunnen worden door hulpdiensten. Redenen om op en langs deze weg het parkeerverbod op naleving 
te controleren. De politie/gemeente heeft aangegeven binnenkort controle rondes te gaan uitvoeren. 

Wij vragen om uw begrip en medewerking door uw auto te parkeren op de parkeerplaats bij het clubhuis!
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Hendriks
Coffee

ZEVENAAR      NIJMEGEN

van de voorzitter “Alleen ben je sneller, maar samen kom je verder!”
Een bekend Afrikaans spreekwoord, vaak door Nelson Mandela geciteerd, luidt:“If you want to go fast, go alone. 
If you want to go far, go together”.

Een mooie uitdrukking en waarheid als een koe. We moeten samenwerken en samen dingen doen voor onze sportvereniging 
Door Combinatie Sterk en dat is tegenwoordig niet eenvoudig met een tekort aan vrijwilligers en openstaande vacatures m.n. in 
de Jeugdcommissie. Een aantal sleutelfuncties in deze commissie moet op korte termijn worden ingevuld, zodat onze jeugdleden 
in een goede organisatie en met plezier kunnen blijven voetballen. De huidige ondersteuning die m.n. Harry, Albert en Gerard 
telkens bieden is onmisbaar en uiteraard goudwaard. Zij verdienen, alleen al vanwege hun jarenlange inzet voor DCS, nieuwe en 
enthousiaste collega’s/vrijwilligers die samen met hun de jeugdcommissie vormgeven.

We zijn weer aan het eind van een bijzonder voetbalseizoen 
gekomen. Een seizoen met ups en downs, winnen en verliezen, 
een lach en een traan. Een traan door het overlijden van trouwe 
en prominente DCS-leden, zoals Jan de Waal, Wim Kotterman, 
Remco van de Zand, René Lammers en Aad van der Vlist. 
DCS heeft aan eenieder een gepast eerbetoon kunnen geven. 

Gelukkig hebben we dit voetbaljaar samen ook leuke activiteiten 
beleefd en gelachen. Een compliment verdient het (nieuwe) bestuur 
van de Supportersvereniging. Onder leiding van Johan zijn tradi-
tionele DCS-activiteiten zoals Kerstbingo, Darts-toernooi en DCS 
Quiz op voortreffelijke manier georganiseerd en is het 6x6-toer-
nooi voor onze seniorenteams een geslaagd event geweest en voor 
herhaling vatbaar. En wederom is er een succesvolle Spelinstuif en 
een geslaagde Vrijwilligersavond gehouden. 

Nog even sportief vooruitkijken naar het nieuwe seizoen. 
De selectie van ons vlaggenschip is compleet. Ervaren spelers zijn 
gestopt met voetballen en er zijn een aantal nieuwe (jeugd)spelers 
bij de selectie gekomen. Het bestuur heeft er alle vertrouwen in dat 
Eric samen met zijn stafleden en (jonge) team er alles voor gaan 
doen om er samen een mooi en succesvol seizoen van te 
maken. Helaas waren er te weinig selectiespelers om voor het 
nieuwe seizoen om DCS2 (schaduwteam, cat A) in te schrijven 
voor de competitie. 

Een noodzakelijk overbruggingsjaar. De verwachting is echter dat 
voor het seizoen 24/25 met de huidige jeugd in aantocht er wel een 
representatief en talentvol opleidingsteam zoals DCS2 kan wor-
den samengesteld. Voor het komend seizoen zijn de drie senio-
renteams 4, 5 en 6 omgenummerd naar 2, 3 en 4 en er is een derde 
team 35+ ingeschreven. Op de valreep heeft het bestuur besloten 
om een Zaterdagteam in te schrijven bij de KNVB.

Al onze jeugdteams verdienen aandacht mbt begeleiding van deze 
teams. Momenteel zijn er helaas nog enkele teams die geen 
begeleider/trainer hebben. Ik roep enthousiaste ouders en leden 
op om zich alsnog aan te melden om een jeugdteam te begeleiden/
trainen. In het kader van goede communicatie wordt begin sep-
tember een kick-off/startbijeenkomst gepland voor alle jeugdlei-
ders/trainers, zodat we aan de start van het seizoen goed 
geïnformeerd beginnen. Tevens wordt nagedacht of er ook een 
kick-off voor de seniorenteams kan worden gehouden. 
Als we dit samen willen doen dan gaat ons dat beslist lukken.

Nu gaan we van een paar voetballoze zomerweken genieten. 
Ik wens iedereen een fantastische zomervakantie toe en hopelijk 
zien we elkaar eind augustus/begin september weer in goede 
gezondheid met een opgeladen accu en veel zin in voetbal!

Voorzitter René van Leeuwen

Bedankje

Het is  alweer tien jaar geleden, 26 aug 2013,  dat Rinus 
overleed.
Het was  een  hele klap. Ik mis hem elke dag en jullie ook 
natuurlijk. Hij ging graag naar DCS toe. Iedere dag gaat 
er een en kaarsje aan voor Rinus. En wat gaat de tijd vlug 
voorbij die tien jaar. 

Bedankt DCS wat jullie voor Rinus hebben gedaan.

Joke Ploeger
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in memoriam rené lammerS (11-12-1962 / 22-5-2023)

René speelde in alle jeugdselectieteams en maakte met name furore 
met de A1 onder leiding van broer Jan. Het jeugdteam was zo goed 
door een gerenommeerd Europees jeugdtoernooi (EuroSportring) te 
winnen. Het was een gouden lichting met goede jonge voetballers waar 
DCS, maar ook andere verenigingen in Zevenaar nog jaren plezier van 
hebben gehad. Als jeugdspeler debuteerde René op 16-jarige leeftijd in 
het eerste elftal van DCS en in 1980 maakte hij deel uit van de vaste 
selectie onder leiding van Ben Zweers. René speelde 20 jaar lang vrijwel 
onafgebroken met een kort uitstapje naar Velpse Boys in het eerste 
elftal voornamelijk als laatste man en geweldige “Führungsspieler”. 
Het waren mooie en roemruchte voetbaljaren bij DCS met promoties 
naar 1e of 2e Klas en vice versa weer degradaties naar 2e of 3e Klas. 
In het zaalvoetbal was René ook succesvol. In de jaren 80 speelde hij 
samen met DCS-vrienden bij De Haam en daarna zeer verdienstelijk 
op landelijk niveau bij Docshop, DEPA en Bunga Melati in Tilburg en 
tot slot bij de Bright Side. Vooral zijn functionele techniek en schijn-
bewegingen waren in de zaal effectief en waarmee hij tegenstanders 
vaak op het verkeerde been zette.
Bij DCS heeft René zich ook nog verdienstelijk gemaakt als jeugd
trainer en zelfs noodgedwongen nog even als hoofdtrainer van het 
eerste elftal. In 1999 speelde hij op 37-jarige leeftijd zijn laatste 
wedstrijd in de hoofdmacht en daarna nog enkele jaren met zijn 
vrienden in lagere seniorenteams.

Op maandag 22 mei 2023 is geheel onverwacht ons DCS-lid, voetbalfenomeen en vriend, René Lammers op 60-jarige leeftijd 
overleden.
René werd in 1971 lid van DCS en begon te voetballen bij de F-jes. Al snel bleek hij een zeer talentvol voetballertje te zijn. 
Hoe kan het ook anders als je in een voetbalfamilie opgroeit. Meerdere generaties Lammers waren decennialang actief lid 
van DCS. Vader Jan was vele jaren bestuurslid en medeoprichter van de Supportersvereniging DCS en ook zijn moeder 
ondersteunde de club actief. De oudere broers Jan en Gerry voetbalden bij DCS en met name Jan, die jaren in de hoofdmacht 
speelde, was een voorbeeld voor René. 

We herinneren ons René als fenomenale voetballer met een mooie, fluwelen en functionele techniek, iemand met een winnaars-
mentaliteit en met veel inzicht en verstand van voetbal. Bovenal gaan we René missen als eerlijk en oprecht mens en als goede vriend. 
Zijn guitige en gulle lach en zijn gevoel voor humor, zijn vriendschap en liefde voor de club zullen we niet vergeten. DCS is René zeer 
dankbaar voor wat hij heeft betekend voor onze vereniging. We gaan hem erg missen!
René was een bekend en geliefd persoon in Zevenaar getuige de vele vrienden en bekenden die afscheid van hem hebben genomen. 
Het eerbetoon tijdens en na de uitvaartdienst was bijzonder waardig en indrukwekkend.
Onze oprechte deelneming gaat uit naar echtgenote Nicolette, de kinderen Jimmy, Mick en Nadine, Jan en Isa en kleinzoon Jake, 
maar ook naar overige familie en de vele vrienden en bekenden. Mogen jullie allen troost vinden in de warmte van de vriendschap, 
in de liefde van de familie en het medeleven van iedereen die aan jullie denkt.

Rust Zacht René!
Namens het DCS bestuur,

Voorzitter René van Leeuwen

‘Eenmaal in zijn hart gesloten
liet hij je niet meer gaan.

Hoe moeilijk is het nu om hem los te laten’

toeSPraak mark WaSSink
Nicolette, Jimmy, Mick, Jan, Nadine, Isa en Jake
- René, hier zijn we dan, je bent er niet meer, we moeten afscheid nemen en ik weet dat je niet van deze poespas houdt maar we  
 gaan er toch samen even doorheen
- Na een week samen delen verdriet, ongeloof, gevoel van onrechtvaardigheid, maar ook ophalen van mooie herinneringen, 
 een lach, een knuffel, soms met een drankje hier en ja, je zou niet anders gewild hebben
- We verliezen onze beste of één van onze beste vrienden, zo voelt het voor ons
- En dan komt je kaart, de tekst zegt alles, René je zit ook in ons hart, het is wederzijds

Als jongste in het gezin Lammers, met Annet, Jan en Gerie, groeide je op in de molenwijk in Zevenaar.
Je was de beste voetballer waar wij mee gespeeld hebben bij DCS, maar dat vond je zelf niet.
In de zaal was je nog beter, de dubbele schaar en de draai om je as waren je specialiteit. Bewegingen die je later ook nog gebruikte als je 
danste op feestjes, ook met je onnavolgbare hand  en armbewegingen. je was altijd de beste en begreep niet dat anderen het niet snapten 
of niet de bal terugspeelden op jou, dan kon je met je hoofd schudden en zeker de jongere spelers moesten het ontgelden, ook hier moest 
je eerst je respect en plaatsje verdienen Met de voetbaltas naar de Aere en dan vlak voor de wedstrijd naar Hengelder, uitgaan was ook 
belangrijk.

Zevenaar, altijd gewoond, in de Stationsstraat, je ouderhuis, je jeugd, voetballen, kroegen, vrienden.
Hier voelde je je ook echt thuis
Als we van de kermis in Volendam terugkwamen werd je weer relaxed wanneer je de wolkjesfabriek zag, twee weken terug met de BBQ 
zongen we nog met elkaar 'Zender denk now niet', je kende de tekst uit je hoofd, ut zun mischien moar kleine dinge moar het zun 
herinneringen en verliezen doek die dingen liever niet.

Met zijn allen hebben we zoveel meegemaakt, serieus en grappig, vreugde en verdriet, jij was vaak het dreh- und angelpunkt, net als op 
het voetbalveld, zonder het middelpunt te willen zijn, altijd leuk om bij je in de buurt te staan, een goed gesprek of een mooi verhaal van 
vroeger. Er zijn ook zoveel liedjes  Ik zal proberen hier wat teverzameld, liedjes van ons samen, liedjes waarbij we aan je denken en op 
het moment dat ik dit schrijf begint op de radio Chris de Burgh te zingen.
Je was er altijd, alle feesten, barbecues, verjaardagen, voetbal kijken in de Nostalgie of de sporthal, pokeren bij Muis en de Buitenmolen, 
kermis bij Mike, kermis in Volendam, met de makkers naar de steden Minsk, Kiev, Boedapest, helaas geen Gdansk meer, ons weekendje 
Utrecht, maar ook vaak zonder redenen, gewoon omdat het zo gezellig was.
De eindeloze discussies met je allerbeste vriend Ronnie, ging vaak nergens over, behalve Feyenoord en Ajax, maar allebei eigenwijs 
en niet willen toegeven.

Er zij zoveel leuke verhalen te vertellen over wat je gedaan of uitgespookt hebt, ik kan ze hier nooit allemaal vertellen.
- Jeugd en vakanties met je vrienden; hele dag op balkon chipito’s eten terwijl de anderen op het strand waren, 
- In d Bright; balen als onbekenden binnenkwamen en om koffie of thee vroegen, ze konden lang wachten, een bordje met tosti  
 voor 1,50, wat een taxi, volgens mij heb je er nooit een in huis gehad, verkleden de dinsdag, als Paul, Sjors en Sjimmie de 
 agenten met Habel, aan de ton blijven zitten “pak je drank zelf maar en schrijf het ff op, als laatste liedje ”Ry Cooder  met
  “why don’t you try me”.
- Volendam, altijd als eerste op, de broodjes had je gehaald en de koffie was klaar, achteruitlopen op de dijk want vooruit ging   
 niet meer, 
- De oost europa reizen, van een rus een wedstrijd wodka drinken
- Met 60 jaar nog steeds iedereen voor de gek proberen te houden met je klapsigaretten 

Maar het leven was niet alleen feest en grappen, de laatste jaren en het einde van The Bright Side heeft veel met je gedaan. 
Uit de input die ik van je vrienden heb gekregen was je vooral voor velen een mooi mens die aandacht voor je had als je het moeilijk had, 
een brief, een telefoontje en ook steeds vaker een knuffel

Toen werd het 2023. Een heel mooi jaar, alles voor elkaar, gelukkig met je grote liefde Nicolette (jouw Niekie), trots op de kinderen, 
alle drie lijkend op hun vader, soms stoer en onverschillig aan de buitenkant, maar als je ze leerde kennen en zij jou ook werd je onder-
deel van hun vriendenkring en kwam je erachter hoe lief ze zijn, Jimmy studie klaar, Mick genoten in Australië maar ook weer thuis, 
Jan als voetballer, 

Opa geworden van Jake, wat was je zenuwachtig die dag…….het is een sterrekijker, nooit van gehoord maar later kan hij opa daar zien, 
weer aan het werk, ook dat vond je leuk, iedere dag kwam je ff bij me, vertellen, praten over voetbal, pokeren, biljarten en je eindigde 
altijd met “ach, we zullen het allemaal wel zien” Feyenoord kampioen, je straalde toen je jongens uit Rotterdam terugkwamen, 
zal ik nooit vergeten. Leuke feestjes, je genoot misschien wel als nooit tevoren……..tot die maandag, 22 mei

En toen was het voorbij, wij nemen nu afscheid, zullen je nooit meer vergeten, maar zoals Jackson Brown in de Aere altijd eindigde  
''why didn’t you stay just al little bit longer”

Rene “piepmuis”,  tjuuskes

tekst  rouwkaart)



                               

Links René in 
1984 als trainer 
van C1 met rechts 
Harold Westhof als 
leider en met oa de 
toenmalige jeugd 
spelers 
Frank Jansen 
(staand 3e van 
links)
Aanvoeder Patrick 
Rabelink, Leon 
Bouwman (gehurkt 
4e van links en 
Ronald van de Ark 
(gehurkt 2e van 
rechts)

Gevoelig, spontaan, reiziger, geduldig, social media specialist, initiatiefrijk, positief, aanwezig
8 eigenschappen die de meeste aanwezigen op het eerste gezicht niet aan René zouden toeschrijven maar waarvan wij zeker zijn 
dat deze op René van toepassing zijn. Sterker nog, die hem maakten hoe hij was en waarom we vrienden van hem waren. 
Laat ik beginnen met de laatste:

Aanwezig: Nee niet de meest drukke persoon op een feestje of zoiets, maar hij was er, niet als  een van de eerste maar in ieder geval op tijd. 
Als je graag naar een feestje in Zevenaar wilde, en niemand wilde die avond, dan kon je gerust gaan, want René  was er, vaak met Nicolette. 
Een feest was trouwens pas echt geslaagd, als zelfs hij aan het eind op de dansvloer zijn welbekende move deed.  

Positief: Ik geef toe, Niet de eigenschap die je René  direct toebedeeld. Maar alles is perceptie. Want, stel je eens voor. Je komt een bijna 
lege kroeg binnen en René  en Ronnie zitten samen aan de bar. Wie van de 2 zal dit voetbalseizoen dan het meest positief zijn geweest?

Initiatiefrijk: Ja inderdaad initiatiefrijk, op een andere manier kan ik het niet omschrijven. Maar wat ik er mee bedoel is dat hij er voor 
zorgde dat er initiatief genomen werd. Als hij iets wilde, dan plaatste hij een opmerking en zorgde er daarmee voor dat de gewenste dingen 
door anderen ook echt in gang gezet werden. 

Social media specialist: Ik denk dat niemand met zo weinig woorden duidelijk kon maken wat hij wilde zeggen. Als hij geen antwoord 
terug appte dan betekende het dat wat je stuurde eigenlijk gewoon onzin was, kreeg je wel antwoord dan waren het maximaal 5 woorden. 
Kort en krachtig maar in ieder geval duidelijk. Zelfs telefonisch werd geen woord verspild. 9 van de 10 keer was het slechts ja…. Nee…. 
Ok en dank je. 

Geduldig: Of het nou bij een spelletje poker of een goeie grap was die gemaakt moest worden. Hij had de kwaliteit om te wachten op het 
juiste moment. Bij poker natuurlijk het liefst bij een grote pot en de juiste persoon. Met zijn knalsigaretten maakte het niet uit wie het 
betrof. Er zijn zelfs mensen die de volgende dag pas een verrassing te wachten stond… dat geduld had hij! 

Reiziger: Jullie weten het misschien niet, maar René was een echte Nederlands elftal supporter. ‘Daarvoor’ reisde hij zelfs naar Kiev, 
Minsk, Riga, Boekarest, Budapest, Belgrado, Warschau en Krakau. Het heeft hem geen windeieren gelegd. 
Hij werd door die onvergetelijke reisjes o.a. een praktiserend oostblok-kenner, knalsigaretten-specialist, wapenexpert, 
Sneeuwscootercoureur, cultuurbewaker in Oosterse vechtsporten en vak-jurylid van paaldanswedstrijden. 
Op 1 van deze reisjes trof hij plaatselijk drinkeboer Boris Bulgaar. Boris Bulgaar daagde René  uit voor een potje wodka drinken. 
René ging de uitdaging aan en daar had Boris Bulgaar niet op gerekend. Maar goed, na enkele flessen, werd Boris, in een delirium  
afgevoerd. René bestelde daarna nog een biertje, dronk `m op, wenste iedereen een welterusten, schudde s̀ morgens een keer het hoofd 
en zat een paar uur later als eerste weer aan de ontbijttafel. 

Spontaan: Met zò n spontane vrouw, kon René  lekker zichzelf zijn. Altijd had hij wel iets te zeiken over een goed idee of een leuk initiatief. 
Maar Nicolette was de motor en René  de aanhanger. En hij deed wel stoer maar wilde uiteindelijk niet anders dan meegaan 
met haar spontaniteit. 

Gevoelig: Ik leerde René  30 jaar geleden kennen toen ik voor het eerst mee mocht doen in het eerste elftal bij DCS. Toen was er van 
gevoeligheid weinig sprake. Hij kon verschrikkelijk goed voetballen, had een weergaloze kapbeweging waarbij hij om zijn as draaide en 
daarmee menig tegenstander het bos in stuurde. Ik mocht erbij zijn toen hij dat seizoen trouwde met zijn lady in Red. Er waren nog meer 
bruiloften, weekendjes weg en mooie feestavonden. Maar gevoeligheid was er toen nog niet bij. Hij was eerder keihard in zijn mening en 
in zijn uitingen. 
Nee, het uiten van die gevoeligheid is van de laatste jaren, alsof er, met het opgroeien van zijn kinderen, het wegvallen van mensen om 
hem heen en het zelf ouder worden iets bij hem werd losgemaakt. Toen ons maatje Rogier te horen kreeg dat hij nog maar een paar weken 
te leven had schreef hij zelfs een handgeschreven brief waarin hij zijn gevoel volledig bloot gaf 
En als ik zijn zoons moet geloven hebben ze hun vader de laatste tijd nog nooit zo veel zien huilen. Dat zullen vooral tranen van trots zijn 
geweest. Trots op zijn vrouw Nicolette, op Jimmy, Mick en Nadine, Jan en Isa  en vooral hun zoon Jake, zijn eerste kleinkind. 
Koningsdag vroeg ik hem nog hoe het voelde om opa te zijn. Hij gaf aan dat het hem allemaal meer deed dan dat hij van te voren verwacht 
had. Ik zag dat hij de tranen in zijn ogen kreeg en ik wilde nog meer vragen maar hij had zich al snel omgedraaid en ging bier halen. 

Op de rouwkaart staat: Eenmaal in zijn hart gesloten, liet hij je niet meer gaan. 
En zo was het!

René  jonguh, Je hebt er geen idee van hoe erg  we jou nu al missen, dank je wel voor alles!

toeSPraak Jeroen JordenS

René in 1996 als 
speler van DCS1 
(staand achter 3e 
van rechts). 
Helemaal links 
staat trainer John 
de Beijer

René in 1994 
als speler van 
de Bright Side 
(staand 1e van 
links) 
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in memoriam aad van der vliSt

Vorige week bereikte ons het droevige bericht dat voormalig 'elftalleider' Aad van der Vlist (82jr) op 5 juni is overleden. Aad heeft 
zich bij DCS jarenlang ingezet als leider van diverse jeugdteams. Altijd met een lach, geen woorden maar daden en een tomeloze 
inzet.

Herkenbaar voor Aad? Zijn tasje, altijd vijf  minuten voor het einde van de wedstrijd richting de kantine, een feilloze financiële admini-
stratie ('schiet nou s op voor die Grote Club Actie, anders bel ik je moeder'), genieten van de jongens, altijd eerlijk, altijd een ondeugende 
lach, op een toernooi in België 's ochtends in zijn ''opa-ondergoed'' door de slaapzaal heen en nog vele andere herinneringen laat hij na. 

Aad kon zijn tijd bij DCS bekronen met het kampioenschap van de A1 in de hoofdklasse en de promotie naar de vierde divisie, de missie 
was geslaagd. Daarna verhuisde Aad terug naar zijn geliefde stad Rotterdam en cluppie Feyenoord.

Aad zal gemist worden en wij wensen Trudy, Martijn, Sander en Kalle 
veel sterkte met het verlies.

Rust zacht Aad!

Namens DCS bestuur,
René van Leeuwen

Showroom geopend: 
di t/m vrij 10:00 - 17:00 uur, 

zat 10:00 - 16:00 uur, 
maandag alleen telefonisch bereikbaar

Het Ambacht 52 - Westervoort - Tel. 026 311 52 22
www.aerofilzonwering.nl
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SO
C
IË
TE

IT

Ook deel uitmaken van dit 
informele en laagdrempelige 
netwerk?

Kijk op 
www.societeitdeliemers.nl

Deze leden zijn dé supporters van alle vrijwilligers binnen DCS.

GEZONDHEIDSCENTRUM
Style & Quality

a c c o u n t a n t s
a d v i s e u r s

TOLSMIT

Zevenaar

Hendriks
Coffee

Het iS niet meer zoalS vroeger
In 1964 verscheen er een prachtig nummer van Bob Dylan ‘The times they are the a-changin’ . 
In 1966 verscheen het nummer ‘Er komen andere tijden ‘van Boudewijn de Groot.
Met dit fenomeen krijgen we steeds meer te maken. De tijden zijn aan het veranderen ;ook in de voetbalwereld.
Je hoort het steeds vaker; ‘In onze tijd gebeurde dat niet’.

Op 14 mei speelde ons eerste elftal de laatste thuiswedstrijd van 
het seizoen 2022-2023. Varsseveld was de tegenstander. De auteur 
van dit artikel moet even door het stof. Omdat hij in het program-
mablaadje schreef dat in principe DCS ,OBW en Theole veilig 
waren. Niets bleek echter minder waar. DCS had toch nog mini-
maal een punt nodig om zeker te zijn. Eric van Zutphen moest 
flink puzzelen voor deze wedstrijd. Dat voetbal niet het belang-
rijkste is bleek wel door de afwezigheid van vijf spelers. Drie waren 
er op vakantie en twee gingen er naar het kampioenschap van 
Feyenoord. DCS verloor deze wedstrijd met 1-2 en werd het toch 
nog spannend de laatste twee wedstrijden. Wim Bless was heel 
optimistisch en zei; ,OBW gaat ons volgende week een handje 
helpen en pakken een puntje van DIO’. Helaas ging dat feest niet 
door. DCS ging op bezoek bij Beuningse Boys en leverde een 
wanprestatie. De spelers lieten hun trainer behoorlijk in de steek 
en verloren met 5-0. Als klap op de vuurpijl verloor OBW ook nog 
op miraculeuze wijze van DIO met 1-2. De fraaiste kansen werden 
om zeep geholpen en twee eigen doelpunten . Dat betekende dat er 
in de laatste wedstrijden nog vervelende dingen konden gebeuren. 
DCS was klaar en bij winst van DIO, Varsseveld en OBW waren de 
geel-zwarten veroordeeld tot het spelen van nacompetitie. 
Terwijl er op de Nevelhorst in DIdam gestreden werd om het kam-
pioenschap reed Eric van Zutphen met lood in zijn schoenen naar 
Malden om de wedstrijd Union- OBW te bekijken. ,,In het voetbal 
is alles mogelijk, kijk naar Dortmund”, aldus de trainer van DCS. 
Eric van Zutphen kon met een goed gevoel naar huis rijden omdat 
OBW de wedstrijd met 5-1 verloor. Dat betekende dat OBW de 
nacompetitie in moest en helaas verloor van VIOD en na een jaar 
weer terug naar de derde klasse. Dit is natuurlijk jammer omdat 
de ‘Hengelder clash’ niet meer op het programma staat. DVC liep 
het kampioenschap en promotie mis , dus die derby blijft zeker. 
Het goede nieuws is ook; dat Sportclub Westervoort naar 
Hengelder komt. Op dinsdag 8 augustus begint Eric van Zutphen 
met de voorbereiding op het nieuwe seizoen. In het teamuitje 
werden Serge, Onur en Sven in het zonnetje gezet en bedankt voor 
hun bewezen diensten. Ook Tristan, Tim en Damir zullen we niet 
meer zien in het geel-zwarte shirt. Daar staat de komst van drie 
nieuwe spelers tegenover. Alper Demiray, Ahmet Ersay en Mitchel 
Wiggers komen over van vv Doetinchem. Tegenvaller is de 
blessure van Jelle Smalbraak. Heeft een breuk in de schouder en is 
een half jaar uit de roulatie. Thijs Boerboom is op stage in 
Frankrijk en sluit pas half september aan.
Eric van Zutphen begint in augustus aan zijn derde 
en waarschijnlijk laatste seizoen bij DCS.
Op basis van feiten heeft de inwoner van Winterswijk 
het niet slecht gedaan. 

Vorig seizoen een 11e plaats ,dit jaar een gedeelde zesde plaats in 
een sterkere competitie dan vorig jaar. 23 minder tegendoelpunten 
dan vorig seizoen. En dat in een jaar met veel blessures. 
Dus ondanks hogere verwachtingen toch nog redelijk jaar 
gedraaid en ontwikkeling meegemaakt, met name defensief. 
Hopelijk volgend jaar de volgende stap.
Er is de afgelopen tijd nogal wat kritiek geweest op Eric Zutphen. 
De supporters rekenden de trainer vaak af op de resultaten. 
En dat is hun goed recht, een trainer is de eindverantwoordelijke. 
Maar de supporters zullen toch eens kritisch naar de spelers 
moeten kijken. En spelers zouden wat vaker in de spiegel mogen 
kijken. Want op de mentaliteit van de huidige generatie is nog wel 
het een en ander aan te merken.
Is er nog wel voldoende clubliefde?  Er alles voor over hebben is er 
niet meer bij.
Toen wijlen Jan de Waal elftalleider was reserveerde hij een tafel in 
het clubhuis om samen de overwinning te vieren of de nederlaag 
te verwerken.
Tegenwoordig zit er nog een handjevol aan tafel en zijn spelers na 
de wedstrijd vertrokken. Binding met supporters is minimaal.
Het valt voor trainers van amateurclubs niet mee. Niet alleen Eric 
van Zutphen heeft hier mee te maken. Neem b.v. Jan Vreman de 
trainer van SDOUC uit Ulft.
Vorig seizoen was hij bijna kampioen en dit seizoen degradeert 
hij naar de derde klasse. Is hij dan ineens een slechtere trainer? 
Hij werd bovendien in de steek gelaten door zijn eigen zoon die op 
vakantie was terwijl SDOUC nacompetitie speelde. Jan Vreman is 
nu trainer van De Graafschap.
We leven nu in een tijd dat je voor een habbekrats in Spanje 
of Engeland bent. Twee wedstrijden bekijken in een weekend. 
Of een Europacup wedstrijd van je favoriete club bezoeken. 
Dat is de huidige generatie en dat is hun keuze.
Eric van Zutphen rijdt drie keer in de week van Winterwijk naar 
Zevenaar. Hij bereidt zijn trainingen goed voor en geeft 
uitstekende veldtrainingen. Hij zal in zijn keuzes of coaching best 
wel eens een steekje laten vallen. Maar daar mag hij niet op 
afgerekend worden. 
Maar de trainer van DCS is afhankelijk van zijn materiaal en ook 
van de juiste mentaliteit en instelling van zijn spelers. 
En daar schort het nog wel eens aan. 
Vroeger was het niet beter, vroeger was het anders.

Ik wens u allen een fijne vakantie en tot ziens 
in het nieuwe seizoen.

Hans Jansen

Welkom
vlnr Alper 
Demiray, 
Mitchel 
Wiggers en 
Muhammed 
Ersoy
In de volgende 
DCS post 
meer info 
over deze drie 
nieuwe spelers
van DCS1
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Stand van zaken ProJect ‘nieuW Hengelder’

Goed in het zichtbaar maken van uw onderneming. Van het ontwerp tot aan
de ontwikkeling en de montage van uw reclame bent u bij ons aan het juiste adres.
Ook het periodieke onderhoud kunnen wij aanbieden. Kortom, u heeft alle
reclamezaken onder één dak. 

Maak kennis
met onze
ontwerpservice

Alles onder één dak!

Gedreven door
kennis, passie en
liefde voor het vak

Wij bieden ook
montage, service
en onderhoud

CD-Reclame
In- & Outdoor signing

Stichting Leergeld de Liemers laat alle kinderen meedoen!
Steeds meer gezinnen hebben moeite om de sportclub of muziekles van hun kinderen te betalen.  Ook schoolkosten als schoolreisje, 
ouderbijdrage, kamp of excursie, zijn voor veel gezinnen bijna niet op te brengen. De kosten hiervan kunnen wellicht gedeeltelijk of tot 
een bepaald maximum door Stichting Leergeld de Liemers worden vergoed. 
Zelfs een tweedehands fiets of een computer behoren tot de mogelijkheden. Neem eens een kijkje op www.leergelddeliemers.nl !

Nu meedoen is straks meetellen!
Stichting Leergeld de Liemers richt zich op ouders/verzorgers van schoolgaande kinderen in de leeftijd van 4 tot 18 jaar. 
Bent u woonachtig in de gemeente Zevenaar, Duiven, Westervoort of Montferland? 
Neem dan contact op door een e-mail te sturen naar: info@leergelddeliemers.nl of telefonisch contact via 0316-764000. 
Leergeld de Liemers is geopend op dinsdag, woensdag en donderdag van 10.00-13.00 uur. 
Gedurende de schoolvakanties zijn wij gesloten. 
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Ampèrestraat 4, 6902 PG Zevenaar

(0575) 46 81 81

Wie aan bouwen, verbouwen of renoveren denkt, komt vanzelf terecht bij BouwCenter HCI in Hengelo Gld., Ulft, 
Zevenaar en Elst. Zowel professionele bouwers als zelfbouwers weten de weg naar BouwCenter HCI uitstekend te 
vinden. Geen wonder, we zijn al sinds 1921 geworteld in de bouwwereld.

Vraag het gewoon aan HCI

Poolcentrum
de Buitenmolen8
Pool   |   Snooker   |   Dart   |   Biljart

Voor actuele openingstijden zie www.poolcentrumdebuitenmolen.nl

 

Cafe de Buitenmolen
Elke dag geopend vanaf 13:00 uur

Molenstraat 78 | 6901 CG Zevenaar | Tel: 0316-52 31 01
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cluBHuiSmedeWerkerSter die Haar mannetJe Staat

Naam : Annette Born

Jeugd

Waar stond jouw wieg?
In Zevenaar
In welk gezin mocht je opgroeien?
Ik ben opgegroeid in een fijn gezin bestaande uit mijn vader Jacob, 
moeder Aukje en twee oudere broers Hiddo en Pieter.
Werd je lid van een sportvereniging?
Ja ik heb vroeger verschillende sporten gedaan, o.a. judo, 
wedstrijdzwemmen en uiteindelijk vanaf mijn 12e tot 32e 
gekorfbald bij korfbalvereniging de Zwaluwen in Zevenaar.
Nog kampioen geworden?
Zeker! Maar geen idee meer hoe vaak en met welk team.
Nog op een jeugdkamp geweest?
Het jeugdkamp bij de Zwaluwen was (en is) altijd een begrip: met 
Hemelvaart, van woensdag t/m zaterdag, logeren in bungalowten-
ten op het korfbalterrein. Tot mijn 18e elk jaar als deelnemer mee 
gegaan, daarna jarenlang in de leiding. Geweldige tijd was dat!

Opleiding en werk

Naar welke scholen ging je?
Basisschool De Wartena in Zevenaar. Op het Van Lingen College 
in Arnhem heb ik mijn VWO gehaald. 
Voor welke beroepsopleiding heb je gekozen ?
Na mijn VWO ben ik naar Nijmegen vertrokken voor de opleiding 
Rechten aan de Universiteit. Dat was achteraf niet helemaal mijn 
ding, dus na een half jaar gestopt. Vervolgens de opleiding HBO 
Facility Management gedaan aan Hogeschool Diedenoort in 
Wageningen.
Vond je gelijk een baan?
Ja, bij Dachser in Zevenaar.

Nog van baan veranderd?
Jazeker, verschillende dingen gedaan: bij NOC-NSF gewerkt als 
Arbocoördinator, daarna bij Essilor als Facilitair manager en nu 
al ruim elf  jaar bij RID de Liemers als (inmiddels) Informatiema-
nager.
Wie was je laatste werkgever?
Dat is mijn huidige werkgever: RID de Liemers in Westervoort. 
De RID is onderdeel van een gemeenschappelijke regeling opge-
richt door de Liemerse gemeenten Duiven, Westervoort en 
Zevenaar. Wij ondersteunen deze gemeenten op gebied van ICT, 
Informatievoorziening en Inkoop. 

Clubhuismedewerker

Wanneer ben je begonnen als clubhuismedewerker?
In maart van dit jaar
Is er een goede begeleiding voor clubhuismedewerkers 
die net beginnen?
Jazeker! Ik ben prima ingewerkt zowel in de keuken 
als achter de bar.
Welke periodes heb je dienst?
Meestal bij de thuiswedstrijden van DCS1, of op andere 
momenten als ze me nodig hebben.
Wie maakt het rooster?
Het rooster wordt gemaakt door Bart Vink en Bianca Berens. 
Het conceptrooster is altijd ruim op tijd bekend, zodat er voldoen-
de tijd is om evt. lege plekken in te vullen of als het nodig is je 
dienst te ruilen met iemand anders.
Wordt er soms onderling van dienst geruild?
Ja dat wordt wel gedaan, fijn dat dat kan!
Welke dienst doe je het liefst?
Ik heb vooral nog in de keuken gestaan, maar ik vind achter de 
bar wel iets leuker. Maar ik word vooral ingepland waar nodig, 
dus dat is prima.
Met wie sta je het liefst achter de bar?
Dat maakt me niks uit, ik vind het altijd gezellig.
Wat vind je aantrekkelijk aan het werk achter de bar?
Ik vind het vooral belangrijk iets te kunnen doen voor de vereni-
ging. En het leuke van achter de bar werken vind ik de gezelligheid 
en de gesprekken met de gasten en andere barpersoneel.
Hoe zou je de bezoekers van ons clubhuis willen omschrijven?
Mix van alles en gezellig!
Hoe ga je om met gasten die te diep in het glaasje 
hebben gekeken?
Die ben ik nog niet tegen gekomen
Hoeveel tijd in de maand ben je met vrijwilligerswerk bezig?
Vooralsnog 1 of 2 middagen in de maand
Krijgen clubhuismedewerkers voldoende waardering?
Jazeker! Onlangs nog lekkere chocolaatjes gekregen omdat we met 
Moederdag bardienst draaiden.
Is er voldoende aanwas van nieuwe clubhuismedewerkers?
Dat weet ik niet precies, maar ik weet wel dat er afgelopen 
maanden wel nieuwe aanmeldingen zijn geweest.
Moet het imago van clubhuismedewerker verbeterd worden?
Wat wij betreft is het prima zoals het is. Mooie polo’s, 
helemaal top!
Wat zijn je ambities?
Als clubhuismedewerker? Goede dienstverlening blijven 
bieden aan de klanten.

Persoonlijk

Partner?
Ja, ik woon samen met mijn vriend Remco Bos.

Waar heb je hem voor het eerst ontmoet?
Eh… met carnaval in de kroeg
Wanneer naar Zevenaar verhuisd?
Ik ben geboren en getogen in Zevenaar, heb alleen tijdens mijn 
studie ergens anders gewoond. Maar altijd blijven sporten in 
Zevenaar en hier uiteindelijk weer gaan wonen.
Kinderen?
Remco en ik hebben twee zonen: Stijn van 16, hij keept in de O19 
van DCS. En Mats, 14 jaar, voetbalt bij Vitesse in Arnhem.
Wat is je favoriete eten?
Ik heb niet persé een favoriet, vind (te) veel dingen lekker. 
Bijv. Mexicaans eten, hartige taart, pasta.

Wat is je favoriete drank?
Thee, Latte macchiato, cola zero en een wijntje
Wat is je favoriete muziek?
Ik hou van muziek in het algemeen, welke muziek ik draai is 
afhankelijk van de situatie: pop, jaren 80, disco, relax, 
feestmuziek. Ik hou niet van hardrock of metal of zo.
Wat is je favoriete eredivisie voetbalclub?
Feyenoord en Vitesse
Heb je nog hobby's?
Hardlopen, sport kijken live en op tv (ik vind het heerlijk op zater-
dag vroeg uit bed voor een dagje voetbal kijken bij Stijn en Mats), 
lekker eten & drinken en afspreken met vrienden/vriendinnen.
Wat is jouw levensmotto?
Heb ik eigenlijk niet, maar wel passend is: 
Wees jezelf. Iedereen anders bestaat al.

Vorig jaar lukte het de heren van 35+1 niet maar dit seizoen dus wel om kampioen te worden. 
Gefeliciteerd mannen met het winnen van de dik verdiende kampioensbeker

V.l.n.r. staand: Marco Jansen, Twan Gores, Douwe Zagema, Jurgen van Someren, Berry Lubbers, Marcel Wiendels, Wim Goes,  
Jeroen Pasman
Gehurkt: Jeroen Jordens,  Dirk-Jan Kloezeman, Ronald Klaassen, Marcel Jansen, Paul van Eck, Leon van Zimmeren
Niet op foto: Martijn Meuleman,  Jeroen van Someren. Peter Bel,  Iwan Veldkamp, Maurice de Oude, Ronnie  (piet van paar) Paar, 
Leon Bouwman, Remco Bos, Dennis Goudart, Berthyl Wissenburg, Harald Polman, Bob Boerboom, Patrick Kok,

35+ kamPioen
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Welkom bij het jaarverslag van jullie favoriete vriendenteam! 
Ons aller DCS 6! 

Voor wie ons nog niet kent: een vriendenteam dat graag een 
balletje trapt met elkaar. Maar ook houden wij van een feestje, 
een dansje en de bijbehorende drankjes. 

We hebben er afgelopen zomer hard aan moeten trekken om 
ons team op verschillende posities te versterken. Finn van 
Wessel kwam over van DCS 1. Desley ten Westenend kwam 
over van DCS 1. Finn Wassink van DCS 3. En op het randje van 
het sluiten van de transfermarkt hebben we ons nog weten te 
versterken met Steyn (kleinzoon ex-voorzitter Jan) Arends, 
die de overstap maakte vanaf OBW 1. 

dcS6 JaarverSlag

Na een fijne voorbereiding te hebben gedraaid, liep de start van 
het seizoen iets minder vloeiend. Zo werden we in de eerste wed-
strijd van de mat geveegd door de houthakkers van Loil, en lieten 
we punten liggen tegen de mannen van Concordia 6 en OBW. 
De eerste derby hadden we echt naar ons toe moeten trekken, maar 
“de hand van god'' aka Nick Verhoeven gooide roet in het eten van 
het 6e. Het eerste grote spektakel vond plaats op 16 oktober, toen 
we speelden tegen Concordia 5. Na een doelpuntenfestijn op het 
hoofdveld werd deze pot in de laatste minuut beslist door Bryan. 
4-3 voor DCS en de ontlading was dan ook zeker groot toen we de 
eerste 3 punten van het seizoen mochten bijschrijven. Hierna werd 
er uit bij Peeske gelijk gespeeld, en thuis gewonnen van Pax 3. 
Een koude woensdag avond in november was hierna het volgende 
obstakel. Uit bij Pax 5 werd er met 2-0 verloren. Een wedstrijd met 
veel kansen voor ons, maar goals voor de tegenstander. 
De irritatie was dan ook zeker aanwezig na afloop van deze pot. 

Een van de sterkste wedstrijden in de geschiedenis  van dit fijne 
team werd gespeeld uit bij SDZZ. De mannen in het groen kregen 
geen millimeter en het 6e veranderde in Barcelona seizoen 10/11. 
Door onder andere een wereld goal van Finn van Wessel stond er 
na 90 minuten een 0-2 stand op het bord. 

In de winterstop besloot Finn van Wessel helaas terug te keren bij 
het 1e. Hij wilde terugkeren om te vechten om zijn plaats bij de 
hoofdmacht van DCS. Ook Desley keerde terug, dit omdat hem 
gevraagd is het keepersprobleem op te lossen. Dit heeft hij dan ook 
gedaan. De deur voor deze mannen staat altijd open. Stijn van der 
Landen is voor een aantal maanden verkast naar de andere kant 
van de wereld, hij volgt op dit moment een studie in Stellenbosch 
(Zuid-Afrika). Hij sluit volgend seizoen na de winterstop weer bij 
ons aan. 

(Bij het hervatten van de competitie deden we leuk mee tussen 
de ploegen bovenin). 

Na de winterse onderbreking stond Loil ons te wachten, een ploeg 
waar we in het begin van het seizoen nog van aan de broek kregen. 
We trokken de sterke lijn door en we wonnen dan ook met 2-3. 
Er was geen moment om te rusten want de volgende derby stond 
alweer op het programma. Thuis, veld 3 (heerlijk veld), OBW. 
Na een ijzersterke eerste helft stonden we door goals van Wouter 
(3x), en Stijn Christ 1x, al met 4-0 voor. Ook dankzij keeper Mats, 
die nog even een pingel pakt. En we horen u denken, dit kan toch 
niet meer mis gaan. We waren het helemaal kwijt en we kregen 
dan ook de deksel op ons neus. We trokken nog bijna aan het lang-
ste einde maar in de laatste minuut kregen we toch echt de 4-4 (!) 
om de oren.. Spijtig maar helaas. 

Hierna wonnen we van Peeske. En was het belangrijk om de 
aankomende twee wedstrijden punten te pakken van Doesburg. 
Helaas is dit ons niet gelukt. We hebben ze het lastig weten te 
maken, maar ze hebben laten zien een terechte kampioen te zijn 
van deze competitie. De eerste wedstrijd werd thuis met 2-4 
verloren, en de inhaalwedstrijd een week later met 7-5. 
We kwamen er na de winterstop maar lastig in, na de twee slag-
velden tegen Doesburg, werd ook verloren van DVC & Concordia 
6. Hiermee daalden we aardig wat plaatsen op de ranglijst, 
wat niet nodig was. 

We konden ons weer aardig herpakken tegen SDZZ. 
Weer werd een leuke wedstrijd beklonken met een overwinning. 
Het werd een 5-2 overwinning. Met Santi als uitblinker, die 
terugkwam na een blessure (en een paar dates met zijn vrouwtje). 

In de laatste twee speelrondes werd er verloren bij HC03 
(omdat we zin hadden in een feestje ;), en gelijkgespeeld bij Pax 3. 
Laatstgenoemde een fijne wedstrijd voor de neutrale kijker. 
Wereldgoals, blunders & fijne overtredingen, alles zat erin. 

Na alle inhaalwedstrijden eindigen wij als 9e. De hoogste klasse-
ring in de geschiedenis van dit team. Bryan Keultjes eindigt als 
topscorer (18x), en Lars Besselink is de koning van de assist (6x). 

Dit was het weer voor dit jaar! We nemen helaas afscheid van een 
paar jongens als spelers, maar deze mannen zullen altijd 
verbonden blijven aan dit vriendenteam! 

Wij doen altijd goede zaken op de transfermarkt, zo ook deze 
zomer. Niemand minder dan Tim Lendering komt transfer-
vrij over van DCS 1. Er werd door veel grote teams aan deze echte 
leider getrokken, maar het mooiste vriendenteam van DCS had 
toch echt de beste papieren. Welkom Tim!

Ook zijn er grootse geruchten over een terugkeer van Milan 
Eggehuizen. Na een jaartje geschitterd te hebben in het eerste van 
Babberich lijkt zijn plicht erop te zitten. Al weet je het met Milan 
maar nooit. Voor ons zou het alweer de tweede versterking 
worden voor komend seizoen. 

Bedankt allemaal voor jullie aandacht & de support op de zonda-
gen. We schieten snel weer een paar ballen over het vangnet & we 
drinken er een paar langs de lijn! (Als dat mag van Renee). 
Ciao de baco! 

Trainer & Staf: Nick IJsseldijk & Roy van Santen 

Spelers: Steyn Arends, Lars Besselink, Bryan Keultjes, Daan 
Aafjes, Desley ter Westenend, Leco Ferrier, Finn van Wessel, 
Finn Wassink, Bas Roelofs, Roy IJsseldijk, Santiago Rios V, Swen 
Wolters, Tobias Velner, Trey van der Vegt, Stijn van der Landen, 
Niels van Santen, Mees van Wessel, Vigo van Wessel, Mark Visser, 
Mats Wiggers, Wouter Habraken & Stijn Christ

Voorzitter Jeugdcommissie
Primair is de voorzitter Jeugdcommissie het (eerste) aanspreek-
punt voor alle zaken in de jeugdcommissie en bepaald in samen-
spraak met het hoofdbestuur en de andere jeugdcommissieleden 
het beleid van de jeugdcommissie en is verantwoordelijk voor de 
uitvoering hiervan. Hij/zij maakt deel uit van het hoofdbestuur en 
draagt er zorg voor dat het hoofdbestuur gedurende het seizoen 
wordt ingelicht omtrent de gang van zaken binnen de jeugdafde-
ling. Secundair vertegenwoordigt de voorzitter Jeugdcommissie 
de jeugdafdeling bij officiële gelegenheden zowel binnen als 
buiten de vereniging. Hij/zij signaleert problemen in de jeugd-
afdeling en speelt deze door naar de desbetreffende coördinator en 
neemt eventueel een bemiddelende rol op zich. eze functie vergt 
gemiddeld 4 uur per week. Bij hoge uitzondering meer.

Hoofd Organisatie Jeugdcommissie
Functionaris is de schakel tussen de coördinator in de jeugd-
afdeling met de Jeugdcommissie en Technische Commissie. 
Stuurt de coördinatoren aan, maar legt ook zijn/haar oor te 
luisteren bij hen. Vergaderd ongeveer 6 keer per jaar met de 
Jeugdcommissie, en twee a drie keer per jaar met zijn/haar 
coördinatoren. Deze functie vergt circa 2 uur per week.

Coördinator Jeugdafdeling 
Functionaris is de schakel tussen Hoofd Organisatie 
(lid jeugdcommissie) en leiders van de jeugdteams uit zijn/haar 
leeftijdscategorie. 

Zowel voor het implementeren van afspraken en plannen vanuit 
de Jeugdcommissie als ook andersom en de signalen vanuit 
de jeugdteams doorspelen naar de Jeugdcommissie. Vanuit een 
opgebouwd netwerk kan de coördinator ook veel zaken zelf 
regelen dan wel oplossen. Naast het coördineren van nieuwe 
aanmeldingen zal de tijd vooral bestaan uit twee of drie bijeen-
komsten per jaar organiseren en de coördinatie van activiteiten 
binnen de leeftijdscategorie. Deze functie vergt circa 2 uur 
per week.

Begeleiders Jeugdafdeling
Functionaris is belangrijk voor de begeleiding van spelers van 
jeugdteams en aanspreekpunt voor de ouders. Er is momenteel 
vooral behoefte aan begeleiders voor de jongste jeugdteams. 
Van de begeleider wordt verwacht dat hij/zij voor/tijdens/na 
de wedstrijden de teamzaken coördineert en regelt. 
Deze functie vergt m.n. op zaterdag 2 tot 3 uur per week.

Beheerder Ballen
Er is dringend behoefte aan een Beheerder Ballen. De functionaris 
is verantwoordelijk voor het inventariseren, verdelen en up to date 
houden van alle verstrekte ballen aan de teams. De functionaris 
kan zelf bepalen wanneer en hoe de taken worden uitgevoerd. 
De functie vergt m.u.v. de voorbereidingsfase op het nieuwe 
seizoen max 2 uur per maand.

dringend kaderleden en/of vriJWilligerS gezocHt!
Om DCS goed te laten functioneren hebben we voor het nieuwe seizoen 2023/2024 dringend nieuwe kaderleden/vrijwilligers nodig. 
Wil je iets extra’s voor DCS doen of je bij deze mooie en gezellige vereniging als kaderlid of vrijwilliger aansluiten en heb je interesse 
voor onderstaande belangrijke functies, meld je dan aan via jeugd@svdcs.nl of voorzitter@svdcs.nl. Wij zien graag je reactie tegemoet!



 

Bovenste rij vlnr: Bente Gerritsen , Fleur Gardien, Noa Boerboom.
Middelste: Maud Frencken, Tesslyn Derksen, Caitlynn Teuben,  Elyja Preier
Onderste: Esmee van Oosten, Rianne van der Zande,  Dieze Meurs,  
Danisha Teunissen 
Leiders vlnr: Rob Frenken, Dennis Boerboom, Lindsey Teuben, 
Angela van Oosten. 
Niet op foto: Nick Spreijer.

Svo-dcS/oBW mo11-1 kamPioen 2022-23 
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Het dames team svo dcs/obw mo11-1 behaalde de 1e prijs op het Wesley Sneijder-toernooi in Ondiep.

Door: Bente Gerritsen, speelster (MO 11-1) 

Op 25-6 jl zijn wij met ons dames team mo11-1 naar het toernooi van Wesley Sneijder in Ondiep dat ligt in Utrecht gegaan.

Daar moesten we een toernooi spelen tegen drie dames elftallen. Eerst tegen het thuis team waar we met 4-0 van hadden gewonnen 
en daarna moesten we in de hitte van 28 graden spelen tegen twee ploegen die volgens mij uit Rotterdam kwamen.

De tweede wedstrijd wonnen we met 3-0. In de laatste wedstrijd hadden we met ons alle gevochten voor een 0-0 gelijkspel. 
Omdat onze laatste tegenstander ook de wedstrijden had gewonnen en minder goals had gemaakt was de 0-0 toch voldoende 
en wonnen zo het toernooi op doelsaldo.

Het was een leuk toernooi. We bedanken de leiders en de supporters voor deze mooie dag.

Svo-dcS/oBW mo11-1 Winnaar WeSley SneiJder-toernooi

mo11-1 Seizoen 2022-2023
Dit seizoen was het tweede seizoen dat de meiden samen als 
team de strijd aangingen. Ze hebben hard getraind aan hun 
conditie, over-, samen- en positiespel. 
Het resultaat mag er zijn...
Ze hebben 25 wedstrijden gespeeld:
- 21 gewonnen
- 2 gelijk gespeeld
- 2 verloren

Ze maakten 139 doelpunten met een gemiddelde van 5,6 per 
wedstrijd. Topscorer is Tesslyn.
De beste wedstrijd was thuis tegen FC BERGH die gewonnen 
werd met 14-1.

Drie van vier 4 fases eindigden ze op de eerste plaats waarbij we 
dit seizoen afsloten met een geweldige kampioenswedstrijd uit bij 
Spero in Elst die gewonnen werd met 1-5.

Volgend seizoen schuiven de meiden door naar MO13-1 en gaan 
ze een nieuwe manier van spelen ervaren op een groot veld elf 
tegen elf.

Ze zijn trots en wij als trainers ook!

door: Lindsay Teuben-van Erp

Jeugdleider van de mo11 aan Het Woord
Naam Dennis Boerboom 
Leeftijd: 45 jaar
Studie of beroep: eigenaar 2ehandsvouwwagens.nl . 

Getrouwd met: Chantal Boerboom
Eventueel kinderen: ja dochter Noa. 
Andere hobby’s: we vinden het heerlijk om te wandelen met onze hond Guus en gaan graag 
op vakantie naar warme oorden. 
Zelf ook gevoetbald: In een ver verleden in de jeugd van SDZZ. 

Muziek: Ik houd van een breed scala aan muziek. Van Rock tot Nederlandstalig. 
Op de radio heb ik meestal Q-Music aan staan. 
Waarom coach/leider/trainer geworden: Zoals veel trainers en leiders in de jeugd ben ik enkele jaren 
geleden gevraagd om bij het team van mijn dochter 1 avond in de week te helpen met trainen. 
Zij voetbalde toen in een gemengd team bij DCS. Twee jaar geleden heeft ze de overstap gemaakt naar 
de dames van SVO-DCS-OBW. Ik ben toen samen met enkele andere enthousiaste ouders de twee 
MO11 teams gaan trainen en leiden. Sindsdien vind je me 3 keer in de week op de voetbalvelden. 

Wat vind je van het coach-/leider-/trainerschap: Ik vind het super leuk om met de meiden te werken 
en te zien hoeveel progressie ze maken. Sommige meiden hebben nog nooit een bal aangeraakt voordat 
ze bij ons beginnen. Als je dan ziet hoe er in korte tijd door hard te werken echt leuke voetballende 
teams ontstaan dan wordt ik daar heel erg happy van! 
Instelling van de jeugd: Over het algemeen zijn de meeste meiden erg fanatiek en leergierig. 
Daarnaast is het sociale gebeuren in zo’n team erg aanwezig. 
Mening DCS Post: Leuk blaadje waarin de meiden nog wel iets meer aandacht verdienen. 

Randgebeuren bij DCS: Er zou wel iets meer georganiseerd mogen worden buiten het voetballen om. 
Vertel over jouw team. Ik ben super trots op onze meiden. Zowel M011-1 als M011-2 doen het 
fantastisch. In M011-1 zitten de wat meer ervarener meiden en zij hebben dit seizoen met een 
welverdiende kampioenstitel afgesloten. In M011-2 zitten wat meer beginnende meiden en als je ziet 
wat die  een progressie geboekt hebben! Daarnaast hebben we een erg trouwe supportersgroep 
die er altijd bij zijn om ons aan te moedigen! 
Wat wil je nog kwijt aan het eind: Ik hoop dat we volgend seizoen weer net zo’n leuke tijd 
met elkaar hebben en dat de meiden veel plezier in het voetballen houden!

SPeelSter van de mo11 in Het SPotlicHt
Naam? Bo van de Graaf
Adres? Arnhemseweg zevenaar
Leeftijd? 11
Broer(s) en/of zus(sen)? Zus Quin
School/klas/groep? 7
Naar welke school ga jij? De wissel
Leukste en saaiste vakken? Leukste rekenen / saaiste taal

Wat wil je later worden? Profvoetballer
Hobby’s? Voetbal en paardrijden
Welke muziek is favoriet? Daylight 

Hoe lang voetbal je al bij DCS? 1 jaar
Wat is zo leuk aan voetballen? Scoren en gezelligheid 
Wat is jouw favoriete voetbalclub? AJAX 

Wie is je favoriete voetballer?
Kylian Mbappé
Wat vind je van de DCS Post? Leuk om te lezen!
Wat vind je van jouw team? Leuke coach op zaterdag!
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mixtoernooi 6x6
Op zaterdag 3 juni jl., werd op een zonovergoten sportpark ‘Hengelder’, de eerste editie van het 6x6 mix toernooi voor senioren 
gehouden, georganiseerd door de activiteitencommissie, de supportersvereniging en het bestuur.
Na enkele late afmeldingen, druppelden de spelers/speelsters rond 12.30 uur één voor één binnen, 
en werden verdeeld over 8 teams.

Voor aanvang, werd er nog één minuut stilte gehouden, ter nagedachtenis van het overlijden van René Lammers.

Op twee veldjes, verdeeld over het hoofdveld, werd in twee 
poules van vier teams over een speeltijd van 15 minuten gespeeld, 
om zich te kwalificeren voor de winnaarspoule en verliezerspoule.
Na de kruisfinales, ging de finale tussen Beerschot en AA Gent.
Na een zinderende finale trok Beerschot tenslotte aan het langste 
eind, en mocht zich de eerste winnaar van het toernooi noemen.
De winnende ploeg Beerschot bestond uit: Marit vd Craats, 
Danitsja de Geus, Daan Aafjes, Hugo Jansen, Nino Nijland, 
Jesse de Jager en Jeff Lammers.

De uiteindelijke eindstand luidt als volgt:

1.Beerschot, 2.AA Gent, 3.FC Dordrecht, 4.Leicester City, 
5.FC Koln, 6.MSV Duisburg, 7.Norwich City, 8.Telstar.

Na het toernooi was er voor alle senioren, zowel deelnemers van 
het toernooi als niet deelnemers, een bbq aangeboden door het 
bestuur, en uitstekend verzorgd door slagerij Franz Gerritschen.
Tussendoor werd de prijsuitreiking gedaan voor de nummers 
1 t/m 3, die resp. 30, 20 en 10 munten wonnen.

Tevens, werd door de supportersvereniging, de speler van het jaar 
van DCS 1, bekend gemaakt.
Met overweldigende meerderheid, gingen de meeste stemmen 
naar Serge de Vries, die uit handen van Gerrit van Leeuwen, 
de beker in ontvangst mocht nemen.
De organisatie, kan samen met de deelnemers terugkijken 
op een uiterst sportief en geslaagd toernooi.

Organisatie 6x6 mix toernooi. V.l.n.r. Mark Visser, Jarno Geurds 
en Gerrit van Leeuwen.

Na afloop van het 6x6 mixtoernooi lieten de dames 
waaronder sommige moeders zich nog gebroederlijk 
fotograferen

BeerScHot.....de kielSe ratten

De Winnaars v.l.n.r achter: Nino Nijland, Daan Aafjes, Jeff Lammers, Hugo Jansen, Jesse de Jager.
Voor: Danitsja de Geus, Marit vd Craats, Floris Buijs afwezig

Voorzitter Rene van Leeuwen bedankt iedereen 
die het mixtoernooi mogelijk hebben gemaakt.

bbq masters vlnr: Marcel Roelofs, Hans Siers 
en Wim Lendering

35+2 heeft ook hun tafel in de zon geplaatst. 
Alleen Hugo Jansen en Raimond Giezenaar dragen 
geen zonnebril. Collega keeper Theo Boekhorst draagt 
bovendien een haardoek boven zijn rossige baard

BeerScHot.....de kielSe ratten
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vriJWilligerSfeeSt
Net als vorig seizoen was er ook dit jaar weer een zonovergoten vrijwilligersfeest. Op 17-6 jl. stonden deze keer als activiteiten op het 
programma Jeux de Boules bij onze Hengelderburen en een pubquiz van Andy Orange op ons eigen Rinus Ploegerplein. 
Daarna verzorgde Franz Gerrritschen een heerlijke bbq aangeboden door de OSL.  
De laatste vrijwilligersgasten verlieten het gezellige terras pas diep in die zwoele zomeravond. Hieronder een sfeerimpressie

Nadat de bidon van de tafel was gerold en hij gedronken had 
gooide Paul van Eck opnieuw en bleef de bidon rechtop staan 
zodat alle anderen het sterke spul moesten drinken

Rood wit en geel zwart Wim Lendering en Joop Kossing delen hun liefde voor 
Feyenoord en Vitesse. Wim draagt wit en Joop een rood poloshirt 

De beste spelers van DCS1 stonden achter de bar. 
V.l.n.r. Jelle Smalbraak, Tim Lendering, Jarno Geurds en Serge de Vries met 
zoon Morris

groep 1  met v.l.n.r. Pim Gerritzen, Werner Tacke, Remco Bos en John Pelkman 
had de pubquiz gewonnen

Een door Franz Gerritschen goed verzorgde bbq

Andy Orange (zoon van Tonny Luising) leidde een appetijt opwekkende pubquiz.  
Met een oranje balpen werden de antwoorden genoteerd.

Grace Timmermans kreeg de prijs voor meest 
elegante petanque speelster

In ganzenpas naar onze buren van jeux de boules

Met acht jaar is de Basset hond van John vd 
Berg herleid naar een gemiddeld hondenle-
ven allang geen uk meer en heeft 
"de pensioengerechtigde leeftijd" net als 
his master ruim overschreden. Bij onze buren van jeux de boules was de eerste activiteit van de vrijwilligersavond 

Voorzitter Rene van Leeuwen heet iedereen welkom 
en zegt wat er op het programma staat 

Cindy Kossing kreeg een bidon vanwege haar lach
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Mail: info@societeitdeliemers.nl
Meer weten? 

‘Wij maken van een afscheid 
graag een mooie herinnering.’

Wilt u weten wat de talloze mogelijkheden zijn rondom een 
uitvaart, ook wanneer u niet of elders verzekerd bent?

Bel 026 203 17 60 voor een persoonlijk gesprek met
Lisette Derksen of Robin Dijker. Zij helpen u graag verder. De Wit
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ZEVENAAR      NIJMEGEN

oSl lid gerard HeiJneman
In deze DCS-post laten we Gerard Heijneman aan het woord. 
Een mooie gelegenheid om hem als sponsor van sv DCS iets 
over zichzelf te laten vertellen. inmiddels is Gerard al de 
vierde generatie van het familiebedrijf. Aannemersbedrijf 
Heijneman Bouw Zevenaar bv is geworteld in Oud-Zevenaar.

Sinds wanneer ben je lid van Ondernemers 
Sociëteit de Liemers?
Ik ben bij de oprichting lid geworden.
Na een aantal jaren ben ik gestopt maar een paar jaar geleden 
heeft Wim Bles me overgehaald om weer lid te worden

In welke bouwactiviteiten zijn jullie gespecialiseerd?
Wij zijn een all round bouwbedrijf en wij doen alle voorkomende 
bouwwerkzaamheden van klein onderhoud aan je woning, 
aanbouwen en verbouwen en ook nieuwbouw van woningen 
en bedrijven

Wat zijn je werkzaamheden als Directeur Heijneman Bouw 
Zevenaar bv?
Ik doe alle voorkomende werkzaamheden bij Heijneman Bouw
Ik neem offertes op en maak deze voor de klant, ik zorg voor 
de uitvoering en administratieve afhandeling
Dit doe ik met een team van ca 20 medewerkers.

Hebben jullie veel ongemak gehad van de Coronapandemie?
De coronaperiode zijn we redelijk door gekomen.
We hadden als bedrijfstak het geluk dat we gewoon door mochten 
werken. Natuurlijk hadden we wel beperkingen van medewerkers 
die thuis moesten blijven met klachten of klanten waar we niet 
terecht konden omdat ze corona hadden

En van de oorlog in Oekraïne die daarop volgde?
De oorlog in de Oekraine heeft niet direct gevolgen voor ons 
bedrijf Wel zijn de prijzen enorm gestegen waardoor onze 
offertes wel een stuk duurzijn zijn geworden dan voor de oorlog.
In verband met de onzekere situatie kunnen we ook geen vaste 
prijzen meer afgeven.
Prijsverhogingen en verlagingen worden met de klant verrekend

Wat is de historie van jullie bedrijf?
Mijn overgrootvader is in 1890 begonnen met het Timmerbedrijf
Mijn Opa heeft zich in 1932 gevestigd op onze huidige locatie aan 
de dijkweg 41 in Oud Zevenaar
Vanaf 1993 ben ik werkzaam in het bedrijf
Of de 5e generatie klaar staat om het stokje straks  over te nemen  
is nog de vraag.
Ik heb in ieder geval 1 zoon die bouwkunde studeert

Wat maakt jullie bedrijf zo succesvol?
Wij maken kwalitatief goed werk en denken mee met onze 
klanten.

Hoe ben je bij de Sociëteit gekomen?
Ons bedrijf is al decennia lang bordsponsor van DCS
Toen de Societeit opgericht is zijn we daar ook lid van geworden.
Na een pauze in een wat mindere periode voor onze bedrijfstak 
zijn we later weer lid geworden.

Heb je ook iets met sport?
Ik zelf het geen lange voetbalcarriere gehad
Op mijn 11e ben ik daar mee gestopt
Tegenwoordig ben ik een mountainbiker en fiets ik ook wel op de 
weg De laatste jaren probeer ik ieder jaar een beroemde berg op 
te fietsen
Inmiddels ben ik al 9 keer de Mont Ventoux opgefietst, waarvan 
11 keer onverhard op de mountainbike, Meestal 2 keer op 1 dag.

Lees je de DCS-post?
Ik blader er even kort doorheen

Ik kijk wel altijd op maandag in de krant hoe OBW 
en DCS het gedaan hebben.
Dit doe ik ook voor Sprinkhanen omdat een timmerman 
van ons daar elftalleider is.

Wat voor type ben je?
Ik ben een doener.

Waarom gevestigd in Zevenaar?
Omdat mijn overgrootvader daar begonnen is

Wat is het mooiste plekje van Zevenaar?
De kerk van Oud Zevenaar vindt ik het mooiste plekje 
van Zevenaar
Die zie ik elke dag als ik naar mijn werk ga
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PriJSvraag lxxxi 

DCS1_Seizoen 2010-2011

DCS1_Seizoen 1979-1980

Staand vlnr: Peter Peters (grensrechter), Remco Bos (keeperstrainer),  Henk Donkers (materiaalbeheerder), Jeffrey Kartman, Ruben Lap, 
Ruben  Heljanan, Tim Polman, Rob Oude Essink Nijhuis, Nathan Heljanan, Onur Ilbay, Kevin Jeurissen, Mark Voskamp ( leider), 
Rob Aleven (verzorger), Pim Scholten (trainer) 
Zittend:  Rob Smits, Jeroen Jordens, Mathijs Gielen, Amo Lingansere, Raimond Giezenaar, Vincent Boeijink, Raoul Beeking , 
Sjors Jansen, Jordy Venhorst,  Joel Nibaele, Lars van Stralendorff

Deze keer drie inzenders. Joop Berens, Jamie Reintjes en Vincent Joosten.  
De eerstgenoemde twee hadden alle namen juist zodat Joop en Jamie een shawl gewonnen hebben 
 
 

Wilt u ook in het bezit komen van het geelzwarte kledingstuk stuur dan de namen van onderstaand DCS1 team in strakke broek uit 
1979 met daarin rechtsback Rob Kuiper waarvoor Rinus Ploeger plaats moest maken naar dcspost@svdcs.nl 

Vriendelijkheid kost niets, maar maakt anderen blij 
 

Als wij allen wat vriendelijker met elkaar zouden omgaan 
en wat meer voor elkaar zouden klaarstaan, 
dan zouden wij veel gelukkiger samenleven, 
hiervan zal ik enkele voorbeelden geven. 
 
Iemand zit op een bankje eenzaam en verlaten, 
ga dan eens even bij hem zitten om gezellig te praten. 
Je kunt een gesprek beginnen door passende vragen te stellen, 
luister geïnteresseerd als hij zijn verhaal wil vertellen 
 
Je staat voor een zebrapad en ziet 
een invalide man, oversteken durft hij niet. 
Wees dan een vriendelijke behulpzame heer, 
help de man oversteken in het drukke verkeer. 
 
Je bent voor zaken of privé onderweg, 
In de berm staat iemand met zijn voertuig, hij heeft pech. 
Laat die persoon dan niet in de kou staan, 
als je kunt, biedt hem dan vriendelijk hulp aan. 
 
Je zit in een overvolle bus, tram of trein, 
je zit zeer comfortabel en vindt dat fijn. 
Iemand, slecht ter been, krijgt geen zitplaats meer, 
sta dan op en zeg: ga hier maar zitten meneer. 
 
In je buurt woont iemand, eenzaam en alleen, 
aan zijn rolstoel gekluisterd, zonder hulp kan hij nergens heen. 
Biedt deze eenzame persoon eens aan, 
om samen in het park wandelen te gaan. 
 
Heb je af en toe eens wat vrije tijd, 
bezoek dan eens iemand in het verpleeghuis in uw nabijheid. 
Je zult dan met voldoening ervaren dat de mensen daar, 
ontzettend blij zijn met je bezoek, ze zijn  je zeer dankbaar. 
 
Het zijn de kleine dagelijkse dingen, waar we aan voorbij gaan, 
als wij de tijd zouden nemen om hierbij stil te staan, 
om vervolgens elkaar op voornoemde wijze aandacht te geven, 
dan zouden we allen plezieriger en gelukkiger samen leven. 
 

                                                                       Henk Uffing 
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als wij de tijd zouden nemen om hierbij stil te staan, 
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dan zouden we allen plezieriger en gelukkiger samen leven. 
 

                                                                       Henk Uffing 
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verSlag info/evaluatieBiJeenkomSt JeugdleiderS/trainerS dcS

Op 7 juni 2023 waren ruim 30 jeugdleiders/trainers aanwezig bij de informatie/evaluatiebijeenkomst van de DCS-jeugdafde-
ling. Een mooie opkomst voor deze bijeenkomst die we beslist vaker en regelmatig gaan houden, omdat het voorziet aan een 
behoefte mbt het maken van afspraken en het informeren over onze huisregels bij de start, tijdens en aan het einde van een 
voetbalseizoen (zie punt 7).
Onderstaand het samengevat verslag van de besproken onderwerpen/aspecten met (enkele) gemaakte afspraken.

Evaluatie seizoen 22/23 met (verbeter) punten;

1. Bij de start van het huidige seizoen was er een tekort/onvol-
doende aan trainingsmateriaal bij diverse teams zoals ballen, 
hesjes (juiste maat), ladders, pionnen, hoedjes etc. De wens is om 
per team een set met trainingsmateriaal te kunnen gebruiken. 
Hoe we dit (praktisch) gaan organiseren zal in gezamenlijk 
overleg nog duidelijk moeten worden.

2. Nieuwe jeugdleiders/trainers verdienen een “warm welkom/
intro” bij de vereniging. Nu was men naar eigen inzicht en initia-
tief actie ondernomen. De communicatie/informatie is als slecht 
ervaren. Oplossing is om allen bij de start van het nieuwe seizoen 
te informeren over gang van zaken. Het (oude) infoboekje voor lei-
ders/trainers wordt geactualiseerd en bij aanvang van het nieuwe 
seizoen zal er een startbijeenkomst (begin september) worden 
georganiseerd.

3. Het tijdstip aanvang van het trainingen van (oudere) jeugd-
teams zou in enkele gevallen in overleg later moeten starten ivm 
beschikbaarheid van (werkende) leiders/trainers. Het rooster 
wordt in alle deskundigheid door Robbert Benen gemaakt. Hij 
maakt periodiek een (concept) trainingsrooster en in overleg kan 
het gewenste tijdstip aanvang en evt ook trainingsdag worden 
ingeroosterd, mits de mogelijkheid van wijzigen aanwezig is qua 
aantal velden vs teams. 

4. Er is behoefte aan keeperstrainingen bij de jeugdteams JO09 
t/m JO12. De naam van Jurgen Bontjer is genoemd die bereid is 
om deze trainingen te willen uitvoeren. Hfd TC gaat Jurgen 
benaderen.

5. Er zijn te weinig activiteiten voor de jeugdleden. Oorzaak is 
het gemis van een Activiteitencommissie. Het bestuur zal bij de 
werving van nieuwe vrijwilligers en communicatie naar de ouders 
van jeugdleden nadrukkelijk vragen om vrijwilligerswerk te doen 
in de Activiteitencommissie. Deze commissie zal een jaarplan met 
(jeugd)activiteiten in overleg met clubhuiscommissie vaststellen 
en met behulp van velen leuke activiteiten uitvoeren. 
Belangrijk credo is; leden boeien, binden en behouden!

6. Bij het vaststellen van het tijdstip aanvang van de thuiswedstrij-
den (toernooivorm) teams JO07 zou rekening gehouden moeten 
worden met de opbouw van het speelveld en (tijdig) komst/
inspelen/warm-up van tegenstanders/gasten. Als hiervoor 10 
minuten wordt geprogrammeerd, is het probleem opgelost.

7. De (onderlinge) communicatie in de jeugdafdeling kan worden 
verbeterd. Voorstel is om minstens 3 keer per jaar de jeugdleiders/
trainers bijeen te laten komen; startbijeenkomst begin september 
(start seizoen/wie is wie), tijdens de winterstop (terugblik 1e deel 
seizoen en doorstart seizoen), einde seizoen in juni (afsluiting/
evaluatie). Tijdens deze bijeenkomsten komen alle jeugdleiders/
trainers periodiek bij elkaar en kunnen in een goede sfeer kennis-
maken en informatie uitwisselen met elkaar. Synergie zal ontstaan 
en het clubgevoel wordt daarmee versterkt. Om de communica-
tie in de jeugdafdeling te verbeteren is het plan opgevat om een 

jeugdraad op te richten met vertegenwoordigers van spelers van 
JO14 tm JO19. Zij kunnen het beste aangeven wat een goede en 
leuke jeugdactiviteit is. Bedoeling is om dit eind augustus/begin 
september te starten. Vertegenwoordigers van de teams worden 
daarvoor uitgenodigd. Vooralsnog is voorzitter DCS de kartrek-
ker en zodra er weer een jeugdcommissie (bestuur) is geformeerd 
zal de jeugdvoorzitter het stokje overnemen.

Informatie/afsluiting seizoen 22/23;

8. De voorlopige teamindeling zal eind juni bekend worden ge-
maakt. Momenteel zijn coördinatoren ism jeugdleiders/trainers 
hiermee bezig. Er wordt serieus gekeken en weloverwogen 
besloten welke speler in welk team gaat spelen bij de start van 
het nieuwe seizoen.

9. De kleding en materiaal van alle jeugdteams moet aan het einde 
van het seizoen worden ingeleverd. Het inleveren van kleding/
materiaal zal plaatsvinden in de week van 26 juni tm 29 juni. 
Op welke dagen/tijden precies wordt snel bekend gemaakt. 
We bij het inleveren rekenen op ondersteuning van Ronald van 
Ark, Dennis Folman en Marco Heezen. Uiteraard is meer onder-
steuning gewenst. Meld je dan zsm aan via jeugd@svdcs.nl. 
Er wordt nog gezorgd voor de inleverinstructies (lijstjes etc) en de 
exacte data/tijd waarop het inleveren zal plaatsvinden. Hopelijk 
kan dit op 2 tot 3 avonden in die week geregeld zijn. Het inleveren 
is van belang ivm inventarisatie en aanvulling van kleding/
materiaal voor aanvang van het nieuwe seizoen. 
We rekenen op ieders medewerking.

10. Er kan nog op de grasvelden worden getraind tot 16 juni. 
Vanaf maandag 19 juni beschikken we tot de zomerstop (1 juli) 
alleen nog over het hoofdveld. Als teams het willen kunnen ze de 
laatste twee weken van juni nog één keer per week doortrainen. 

Sommige teams zullen van deze trainingsmogelijkheid geen 
gebruik meer maken. Dat betekent dat er op dat moment meer 
speelruimte is voor de andere ingeroosterde teams. Het trainings-
rooster voor het nieuwe seizoen start vanaf 21 augustus. 
Dit rooster wordt begin juli rondgestuurd.

De zomerstop loopt van 30 juni tot maandag 21 augustus. 
Het sportpark is dan gesloten voor trainingen en wedstrijden. 
We gunnen hiermee onze vrijwilligers een paar weken van welver-
diende rust en tijd om vakantie te nemen. Vanaf begin augustus 
hebben de (jeugd)selectieteams de mogelijkheid zich voor te 
bereiden op het nieuwe seizoen.

11. Ieder jeugdteam heeft recht op een tegemoetkoming in de 
kosten voor het organiseren van een seizoensafsluiting. 
Het bedrag van de tegemoetkoming is het aantal spelers x €10,- 
en moet per team door jeugdleider/trainer worden gedeclareerd 
op het DCS-declaratieformulier.

12. Een team dat in de laatste fase van het seizoen (voorjaar) 
kampioen is geworden kan daarvoor een tegemoetkoming van 
€80,- declareren. let op; er kan maar 1x voor een kampioenschap 
worden gedeclareerd. De jeugdleider/trainer declareert de 
tegemoetkoming op het DCS-declaratieformulier.

13. Er zijn twee Infoboekjes 1 voor spelers/ouders en 1 voor lei-
ders/trainers en zijn gepubliceerd op onze website https://www.
svdcs.nl/hartelijk-welkom-bij-dcs-als-speler/ en https://www.svdcs.
nl de informatie in dit document zal je begeleiden bij het trainer-
leiderschap/ 
Deze twee Infoboekjes worden gedurende zomerstop 
geactualiseerd. Als er ideeën/aanvullingen zijn dit dan graag 
kenbaar maken via website@svdcs.nl 

14. Op 17 juni wordt de jaarlijkse Vrijwilligersavond gehouden. 
DCS wil op deze middag/avond alle vrijwilligers bedanken voor 
hun inzet voor de vereniging. Iedere vrijwilliger, dus ook jeugd-
leiders/trainers, heeft hiervoor een uitnodiging (incluis reminder) 
ontvangen. Om organisatorische reden kon men zich aanmelden 
tot 12 juni. Mocht je dit jaar niet aanwezig zijn dan krijg je eind 
volgend seizoen weer een kans je aan te melden.

15. De Spelinstuif is op 1 juli van 0930 tot 1200 uur. Alle jeugd-
leiders/trainers en hun spelers van DCS Ukken tm JO10 zijn uit-
genodigd hierbij aanwezig te zijn. Ieder jaar doen er zo'n 125 DCS 
jeugdleden en ook niet-leden mee met deze leuke spelactiviteit. 
Animeer jullie jeugdspelers om met te doen met deze altijd leuke 
Spelinstuif 
Te doen gebruikelijk zullen spelers van onze hoofdmacht DCS1 de 
spelletjes die dag ondersteunen, maar het kan zijn dat we nog een 
beroep doen op ouders/leiders/trainers om te helpen bij de bege-
leiding van de spelletjes of bij de inschrijving/aanmelding.

Vooruitblik nieuwe seizoen 23/24;

16. Na het inleveren van kleding/materiaal in juni vindt er een 
grondige inventarisatie/aanvulling plaats, zodat aan ieder team bij 
de start van het nieuwe seizoen een volledige set met kleding/ma-
teriaal kan worden verstrekt. Het verstrekken zal gepland worden 
voor aanvang van de (beker)competities. Iedereen krijgt daarover 
tijdig bericht.

17. Het is zeer gewenst dat er voor de jeugdafdeling een activi-
teitenprogramma komt. Het bestuur is daarom dringend op zoek 
naar ouders van jeugdspelers (vrijwilligers) om een beetje vrije tijd 
te steken met deelname in de Activiteitencommissie. Hierbij valt 
te denken aan sport- en spelactiviteiten buiten het reguliere voet-
bal om zoals, bijzondere voetbalclinics, FIFA-games, Sinterklaas-
viering jongste jeugd, zaalvoetbaltoernooi tijdens winterstop, spe-
lavonden, disco etc etc. De inschatting is dat met een leuke groep 
van zo’n 10 ouders er met relatief weinig tijd er veel leuks voor 
onze jeugdleden kan worden georganiseerd.

18. De oprichting van een Jeugdraad met vertegenwoordigers van 
de teams JO14 tm JO19 zal de communicatie van de jeugd vs be-
stuur (commissies) verbeteren. 

Het organiseren van ideeën vanuit de Jeugdraad zal een positief 
effect hebben op deze leeftijdsgroep om ze binden, boeien en 
vooral te behouden voor de vereniging.

19. De samenwerking met Vitesse wordt voorgezet. Het afgelopen 
seizoen zijn er een aantal leuke en succesvolle bijeenkomsten en 
partnerclubacties geweest. Marco Heezen is onze contactpersoon 
met Vitesse. Hij zorgt voor de informatie en activiteiten over de 
samenwerking.

20. Het opleiden van jeugdtrainers staat bij DCS hoog in het 
vaandel. Goed opgeleide/gekwalificeerde trainers zorgen voor 
kwalitatief goede trainingen en begeleiding. De TC probeert 
structureel te regelen dat onze nieuwe jeugdtrainers voldoende in-
formatie en handvatten krijgen om als trainer aan de slag te gaan. 
Als de mogelijkheid zich weer voordoet om via cursussen, clinics 
of andere (bij)scholing dan zal de TC dit kenbaar maken. Als een 
jeugdtrainer de ambitie heeft om een bijvoorbeeld een KNVB-
cursus te volgen dan is dat bespreekbaar met TC/Bestuur. 
Op de website van de KNVB staat meer informatie over de cursus-
mogelijkheden; https://www.knvb.nl/assist-trainers.

21. Op zaterdag 23 september start de Grote Clubactie 2023. 
Ons GCA-team is al gestart met de voorbereidingen. Om dit keer 
een zo hoog mogelijke opbrengst te behalen, krijgen alle jeugd-
teams nu de mogelijkheid om loten te verkopen. Dit zal nog steeds 
met de traditionele lotenboekjes gaan maar ook met QR-codes en 
online, zodat iedere leeftijdscategorie kan/wil meedoen. We gaan 
proberen dit jaar een recordopbrengst €5000,= binnen te halen.

22. In deze bijeenkomst is niet gesproken over de vele vacatures in 
de Jeugdafdeling. Willen we een goede en leuke vereniging blijven 
dan is het noodzakelijk dat de huidige vacatures worden vervuld. 
Uiteraard is iedere jeugdleider/trainer nog steeds welkom, maar 
voor de organisatie van de vereniging is er grote behoefte aan 
vrijwilligers die zich voor meer of mindere tijd per week of maand 
willen inzetten voor DCS. Momenteel zijn er enkele belangrijke 
vacatures die vervuld moeten worden; 
Voorzitter Jeugdbestuur (commissie), Algemeen/Ondersteunend 
Bestuurslid Jeugdbestuur, Beheerder Kleding/Materiaal, Tech-
nisch Coördinator, Stage Coördinator, Lid Technische Commissie, 
Vertrouwenscontactpersoon, Lid Waarden&Normencommissie, 
Lid Activiteitencommissie. 

Een volledig overzicht van alle vacatures/functies met indicatie 
van taak en tijd staat binnenkort op onze website en wordt sepa-
raat nog per mail gestuurd naar alle (ouders van)leden met de op-
roep om zich als vrijwilliger aan te melden om iets voor DCS 
te gaan doen.

Tot zover het verslag van de bijeenkomst jeugdleiders/trainers op 
7 juni jl. Ik heb de meest relevante besproken zaken vermeld en er 
zijn een aantal actiepunten benoemd. Mochten er vragen of 
opmerkingen zijn dan hoor ik dat graag!

Met sportieve groet,
René van Leeuwen
Voorzitter sv DCS
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JO11-2, team van de week.
Voor de thuiswedstrijd van 14-5 jl. zouden zij in het programmaboekje komen ware het niet dat het memoriam van 
Remco van de Zand hen verdrongen heeft.  
Bij deze stellen zij zich alsnog voor een groter publiek aan u voor.
door: Jeroen van Lier, leider

Boven: Nikos, Stan H, Tyrese, Siem, Kadir Ata en Tijmen
Onder: Mats, Efekaan, Ziggy en Stan B
Helaas niet op de foto: Bram en Wessel

De twaalf jongens van de JO11-2 zijn een mooi stel bij elkaar.  Van grapjes onderling tot gedreven bezig zijn met voetbal en alles er 
tussenin.  Ook houden ze er wel van om de trainers te dollen. Ze gunnen elkaar de bal en gaan samen de strijd aan om elke pot te 
winnen. Helaas hebben we qua uitslagen een mindere periode gehad. De laatste wedstrijden rechten we steeds meer onze rug en laten 
zien wat we waard zijn.. Hierdoor is het veldspel prima verzorgd en even zo belangrijk, heerst er een fijne onderlinge sfeer. 
Dit jaar hebben ze allemaal een goede groei doorgemaakt.  
 
Ga zo door boys!

Jo11-2 een mooi Stel 

42
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g-SPeler Joeri ruygt aan Het Woord

Leeftijd: 28
Geboorteplaats: Velp
Basisschool: Arnhemse buitenschool Arnhem 

Middelbare school: de stijgbeugel Arnhem 
Wanneer ben je met voetballen begonnen ? 2014
Bij welke vereniging? DCS

Hoe ben je bij DCS lid geworden? leo kanner
Welke andere sporten heb je beoefend? geen 
Hobby's: crea, film kijken 

Wat vind je aantrekkelijk aan voetbal? scoren 
Wie is jouw favoriete speler? geen 
Wat is jouw favoriete club? AZ

Wat is jouw favoriete muziek? rock
Wat is jouw favoriete eten? patat
Wat is jouw favoriete uitgaansgelegenheid? geen 

Wat zijn jouw voetbalkwaliteiten? op goal schieten balbehendigheid passeren
Wat zijn jouw verbeterpunten? meeverdedigen conditie 
In welke teams heb je gespeeld? G1

Waarom ben je in het G-team gaan spelen? enige mogelijkheid 
Welke nevenactiviteiten, reisjes e.d. vond je leuk?
liemers outdoor Groessen 
Welke nevenactiviteiten zou DCS nog moeten organiseren? feestavond 

Hoe volg je het nieuws binnen DCS (website, DCS-post, krant)? DCS- post
Wie waren jouw trainers en leiders bij DCS? clae meeuwsen, Randy
Op welke positie speel je in het veld? midden 

Heb je nog ambities op sportief vlak (trainer, scheidsrechter etc.) ? geen 
Welke ambities heb je op maatschappelijk gebied (carrière, vrijwilligerswerk)? 
Nee, doorgaan met garen afwikkelen in Doorwerth

Jeugdleider  van de Jo9-1  aan Het Woord

Naam Jasper van Keulen
Leeftijd? 39 
Studie of beroep? Sales Executive 

Vrijgezel / verliefd op / getrouwd met? Ontzettend verliefd op Michelle 
Eventueel kinderen? Jamie en Sophie 
Andere hobby’s? Mountainbiken en reizen met de familie 

Zelf ook gevoetbald? Yes, bij DCS natuurlijk! 
Muziek? Top 40, Rap, R&B 
Waarom coach/leider/trainer geworden? Door een tekort aan trainers hebben de vaders de 
krachten gebundeld en trainen we om de beurt onze toppers. Op zaterdag doe ik samen met 
Jeroen de coaching voor de wedstrijden. 

Wat vind je van het coach-/leider-/trainerschap ? Het geeft veel voldoening om de kids te 
zien groeien en plezier te laten hebben in de mooiste sport die er is. En uiteraard is het super 
om lekker met je zoontje te kunnen voetballen. 
Instelling van de jeugd? De kids hebben er altijd super veel zin in. Daarnaast zien we een 
flinke toestroom van klasgenootjes, wat aangeeft hoe het voetbal leeft onder de jeugd en hoe 
ze elkaar enthousiasmeren. 
Mening DCS Post? Erg leuk! Fijn om op deze manier op de hoogte te blijven van het reilen 
en zeilen bij DCS, maar ook over de ontwikkelingen van Sportpark Hengelder. 
Complimenten voor het team dat elke keer weer een informatief en leuk blad weet te 
bewerkstelligen. 

Vertel over jouw team? Beste team van heel DCS natuurlijk! Stuk voor stuk kanjers die ont-
zettend veel plezier in het spelletje beleven, enthousiast en hartstikke leergierig zijn. 
Als klap op de vuurpijl zijn we ook nog eens 1ste geworden op het Toernooi bij Silvolde! 
Wat wil je nog kwijt aan het eind? De support van alle ouders in ons team. Bij vrijwel elke 
wedstrijd zijn alle ouders aanwezig om de kids (positief!) aan te moedigen. 
Daarnaast hebben we momenteel 6 vaders bereid gevonden om te helpen met de trainingen 
doordeweeks en daar ben ik best trots op! Niet alleen vergroot het de saamhorigheid, maar 
hierdoor garanderen we ook dat de kids elke week kunnen trainen, plezier beleven en zich 
blijven ontwikkelen bij de mooiste club van Zevenaar 
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OPENINGSTIJDEN
Maandag van 15.30 - 21.00 uur

Dinsdag gesloten behalve met feestdagen
Woensdag en donderdag van 15.00 - 21.30 uur

Vrijdag en zaterdag 15.30 - 22.00 uur
Zondag en feestdagen van 12.00 -22.00 uur

SCHILDERSPOORT 6
6901 DR ZEVENAAR

(bij de rotonde)
TEL. 0316-527686

CHINEES-INDISCH RESTAURANT

‘‘ KWONG CHOW’’

OPENINGSTIJDEN
Maandag van 15.30 - 21.00 uur

Dinsdag gesloten behalve met feestdagen
Woensdag en donderdag van 15.00 - 21.30 uur

Vrijdag en zaterdag 15.00 - 22.00 uur
Zondag en feestdagen van 12.00 -22.00 uur

SCHILDERSPOORT 6
6901 DR ZEVENAAR

(bij de rotonde)
TEL. 0316-527686

CHINEES-INDISCH RESTAURANT

OPENINGSTIJDEN
Maandag van 16.00 - 21.00 uur

Dinsdag gesloten behalve met feestdagen
Woensdag t/m zaterdag van 16.00 - 21.00 uur

Zondag en feestdagen van 12.00 -21.30 uur

SCHILDERSPOORT 6
6901 DR ZEVENAAR

(bij de rotonde)
TEL. 0316-527686

CHINEES-INDISCH RESTAURANT

JeugdSPeler JuuP claaSSen Jo17-2 aan Het Woord

Leeftijd: 16
Geboorteplaats:  zevenaar 
Basisschool: de wissel

Middelbare school: Liemers college 
Beroepsopleiding: Logistiek
Wanneer ben je met voetballen begonnen ? Toen ik 4 was 

Bij welke vereniging?  DCS
Hoe ben je bij DCS gekomen?
Door mijn vader Walter die speelde ook in de jeugd 
Welke andere sporten heb je beoefend? geen

Hobby's: Gamen met vrienden afspreken
Wat vind je aantrekkelijk aan voetbal?
Vooral de gezelligheid! En de 3e helft 
Wie is jouw favoriete speler? Jan Lammers 

Wat is jouw favoriete club? De Graafschap 
Wat is jouw favoriete muziek? Nederlandstalig 
Wat is jouw favoriete eten? Friet 

Wat is jouw favoriete game?  FIFA
Wat is jouw favoriete uitgaansgelegenheid? 
Naar de kroeg Bar Gezellig 
Wat zijn jouw voetbalkwaliteiten?
Schieten 

Wat zijn jouw verbeterpunten? Een betere conditie opbouwen
In welke teams heb je gespeeld?13-2 15-3 17-3 17-2 andere weet ik niet
In welke team speel je nu? 17-2

Welke nevenactiviteiten, reisjes e.d. vond je leuk? DCS jeugd kamp  op Hengelder
Welke nevenactiviteiten zou DCS nog moeten organiseren?
Een bbq samen met de jeugdteams van de 17 tot 1ste
Hoe volg je het nieuws binnen DCS (website, sociale media, DCS-post, krant)?
Online via sociale media

Wie waren jouw trainers en leiders bij DCS? 
Evert Lubbers! Daniel, Wilbert, Walter, Orlando
Wat heb je vooral geleerd van hen? Het beter leren keepen (was vroeger keeper)
Op welke positie speel je in het veld? Spits

Heb je nog ambities op sportief vlak (trainer, scheidsrechter etc.) ? 
Later wil ik misschien trainer worden van een jeugd team van DCS
Welke ambities heb je op maatschappelijk gebied (carrière, vrijwilligerswerk)? Geen
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De Griethse Poort
ETEN FEESTEN BOWLEN

Oude Doesburgseweg 24 - 6901 HK Zevenaar       0316 - 523 318

info@degriethsepoort.nl          www.degriethsepoort.nl 

En beleef de 
modernstebowlingsensatie

bij ons!

Gezellig
eten

Onbezorgd
feesten

Meer informatie over alle mogelijkheden en arrangementen? 
Kijk snel op onze site of bel het gezelligste nummer van de Liemers: 

K K

K K
Kapsalon
Kole Grietsestraat 29

6901 GR   Zevenaar

 

T 0316 524422

Jamie van keulen van Jo9-1 in Het SPotlicHt

Adres? Pakkebierhofstraat Zevenaar  
Leeftijd? 9 jaar 
Broer(s) en/of zus(sen)? Zusje Sophie  

School/klas/groep? De Bem, groep 5B 
Naar welke school ga jij? De Bem 
Leukste en saaiste vakken? Gym is het leukst en taal het saaist  

Wat wil je later worden? Prof keeper, net zo als Justin Bijlow  
Hobby’s? Gamen en voetballen  
Welke muziek is favoriet? Justin Bieber, Stay  

Hoe lang voetbal je al bij DCS? 2 jaar 
Wat is zo leuk aan voetballen? Samen zijn met het team en mooie reddingen maken  
Wat is jouw favoriete voetbalclub? feyenoord 

Wie is je favoriete voetballer? Mbappé 
Wat moet DCS nog meer organiseren? Vaker een toernooi 
Wat vind je van de DCS Post? Leuk, vooral de spotlight  

Wat vind je van jouw team? Allerbeste team van DCS!  
Wil je nog iets kwijt aan het eind? Jamie is niks kwijt

kik voSkamP van Jo12-1 in Het SPotlicHt

Adres? Kampstraat 13
Leeftijd? 12 jaar
Broer(s) en/of zus(sen)? 1 broertje Dox

School/klas/groep? groep 8 
Naar welke school ga jij?  t Kofschip
Leukste en saaiste vakken? leuk gym saai rekenen

Wat wil je later worden? iets met sport wil ik gaan doen later
Hobby’s? voetballen en gamen
Welke muziek is favoriet? Amerikaanse rap
Hoe lang voetbal je al bij DCS? 9 jaar ongeveer

Wat is zo leuk aan voetballen?
leuk met z’n allen voetballen samen verliezen samen winnen
Wat is jouw favoriete voetbalclub?
AJAX
Wie is je favoriete voetballer? Cristiano Ronaldo

Wat moet DCS nog meer organiseren?
meer toernooien bij dcs graag
Wat vind je van de DCS Post?
ik vind t altijd leuk om de dcs post te lezen
Wat vind je van jouw team?
Leuk en gezellig team spreken ook buiten het voetbal 
met elkaar af.
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Het opblazen gebeurde met een 
blaasapparaat. Een van de spelers van 
DCS1 gooit een bal van afstand in een 
van de nieuwe balcontainers.

De instuivers hebben geen idee wie Rinus Ploeger is.
Na de verschillende soorten voetbalspel gaat hun 
aandacht vooral uit naar bijvoorbeeld een zakje chips. 

Een moeder schrijft 
haar kind in om bij 
DCS te voetballen.

Een vader schrijft 
zijn zoontje in

Marcel Jansen loopt weg nadat het springkussen eerder was opgeblazen. 
Fred Witjes rolt alvast het snoer op

Op zaterdag 1 juli 2023 was het weer de dag 
voor de jaarlijkse spelinstuif van DCS! 

Ruim 85 kinderen hebben zich op zaterdag 1 juli 2023 goed vermaakt op het sportpark bij DCS. Op het hoofdveld waren spelletjes 
uitgezet die te maken hebben met voetballen met daarnaast een luchtkussen en stormbaan. Onder leiding van de spelers van het eerste 
elftal en JO19-1 hebben de kinderen deze spelletjes doorlopen. Helaas zat het weer dit jaar niet mee, maar dat hield de kinderen niet 
tegen om toch lekker te komen voetballen. Onze waarden en normen Mascotte Appie was ook aanwezig om de kinderen welkom te 
heten en om de kinderen aan te moedigen. De kinderen konden na afloop genieten van een lekker zakje chips en een ijsje en een mooi 
balletje van DCS!
Uiteraard bedanken we een ieder voor de bijdrage en ondersteuning aan deze dag.

Namens team Spelinstuif,
Mirjam Brocx
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De Supportersvereniging DCS werd opgericht op 23 oktober 1978.  
De doelstelling van de Supportersvereniging is het financieel en moreel steunen van 
de sportvereniging DCS.  
  
De belangrijkste inkomstenbronnen van de Supportersvereniging zijn het inzamelen  
van oud papier, de contributiegelden en de loterij aan de poort bij thuiswedstrijden 
van het 1e elftal van DCS. 
 
Door deze inkomstenbronnen is de Supportersvereniging in staat om de diverse  
geledingen binnen DCS de nodige financiële steun te geven.  
 
Behalve de financiële steun aan de sportvereniging DCS organiseert de  
Supportersvereniging ook de nodige activiteiten voor de leden van de Sport-  
en Supportersvereniging DCS. Een aantal van deze activiteiten zijn:  
Klaverjas- en jokeravonden, de Kerstbingo, de Quizavond  en het  
Dartstoernooi.  

 
 

Word lid van de Supportersvereniging D.C.S.! 
Om lid te worden van de Supportersvereniging betaalt u min. € 10, - per jaar. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
U kunt zich als nieuw lid  aanmelden door het invullen van het aanmeldingsformulier. 
Deze vind je op de website van DCS onder Supportersvereniging/Aanmelding als lid. 
Dit formulier uitprinten, invullen en ondertekenen en deponeren in het ladenkastje in 
de lade van de Supportersvereniging in het Wedstrijdsecretariaat (oude bestuurs-
kamer). Of afgeven aan een van de bestuursleden. Ook kunt u een mailberichtje 
sturen naar supporters@svdcs.nl. Er zal dan zo spoedig mogelijk contact met u 
worden opgenomen. 
 

 

                                

  Promotieartikelen 

                                         Supportersvereniging DCS  
 

Promotieartikelen zijn te bestellen: 
1. via de website van DCS onder Supportersvereniging/Promotieartikelen; 
2. door het invullen van de bestellijst, die in het clubhuis naast de vitrinekast ligt; 
3. door een mailtje te sturen naar supporters@svdcs.nl  

           
 

  

 

 

 

 

    Cap € 15,--                                   Jubileumpen € 1,50              Paraplu € 10,-      

                                                              

 

 

                                     

 

 

 

“Appie”, sleutel-    “Appie” T-shirt € 15,=             “Appie” sweater € 25,- Banner € 5,- 

hanger € 1,50                                                   

 

 

 

 

  

                                       

   Set, 3 Bierglazen € 5,-                         Sjaal € 10,-                                 DCS-ster € 0,50         

 



Fitness, groepslessen en racketsport

Kom sporten bij 
dé sportschool van 
Zevenaar en omstreken!

GEZONDHEIDSCENTRUM ZEVENAAR

t: 0316-331782
www.bentsports.nl

◄◄

ACHTERK®ANT

◄

Daags na de 97e-verjaardag van TVV/DCS 
vierde ex-voorzitter Jan Arends (geb.16-11-
1932) zijn 90e. Als cadeau besloot hij zijn 
rijbewijs die medio november 2022 verlopen 
was eens niet te verlengen maar zijn auto 
waarmee hij toch nauwelijks in reed te ver-
kopen. Jan was zeven toen hij van zijn peet-
oom Wim Pelgrom, de vader van Jan die zijn 
zaak aan Van Ussen verkocht heeft, zijn eerste 
fiets kreeg. Al 83 jaar komt de negentiger Jan 
Arends voor zijn fiets reparatie naar hetzelfde 
adres aan de Kerkstraat.  Jan Pelgrom woont 
daar sinds kort niet meer naast. Hij is onlangs 
naar de Pelgromhof verhuisd. Volgens Wim 
de zoon van Jan die naar zijn opa genoemd is 
is de naamgever van het wooncomplex voor 
ouderen geen familie.

De finale van de nacompetitie om promotie naar 
de 4e Divisie (voorheen Hoofdklasse) tussen RKVV 
Best Vooruit (Best) en RKSV NEO (Borne) werd 
zondag 18 juni jl. op het hoofdveld van sv DCS 
Zevenaar op sportpark Hengelder gespeeld. 
Halverwege de tweede helft viel de broer van Wout 
Weghorst in bij het kennelijk nog katholieke NEO. 
Komende alleen op de keeper af wist hij echter niet 
de gelijkmaker te scoren. Het vreugdevuur was 
daarom roodzwart de kleuren van Best Vooruit

Kik Voskamp was er al bij toen DCS1 kampioen werd 
van 3c in mei 2011. Het was het eerste jaar van trainer 
Pim Scholten. Slechts twee seizoenen speelden we met 
hem in 2i om in zijn laatste jaar waarin Patrick Rabe-
link hem verving weer te promoveren in 2014. 
Onder Mark Horsman speelden we ook maar twee 
seizoenen in 2i. Willem Mulderij volgde hem in 
seizoen 2017-18 op en maakte DCS1 gelijk kampioen. 
Kevin Jeurissen begon als hoofdtrainer in het seizoen 
2018-19 en speelde met DCS1 stabiel in 2i. 
De volgende twee seizoenen werden vanwege corona 
niet uitgespeeld. Kevin zocht zijn heil in Didam en 
werd door Eric van Zutphen opgevolgd in seizoen 
2021-22. 
Door een herindeling speelden we afgelopen seizoen 
in 2h waarin we ternauwernood de nacompetitie 
ontliepen en DVC op een haar na kampioen werd. 
In het leven van JO12-1 speler en zoon van Mark 
en Patricia is er dus al veel gebeurd.

In de vorige DCS-post stond de achternaam 
van G-speler Joerie onjuist vermeldt. 
Dit had Koenders moeten zijn en niet Klein. 
Op het door leider Werner Takke door-
gestuurde visitekaartje stond laatstgenoem-
de naam ter onderscheiding van de grotere 
Joeri Ruygt rechts op de foto  in actie in 
2016

De naam DCS werd in 1949 gekozen 
toen sigarettenfabriek de Turmac 
aangaf haar naam niet te willen 
verbinden aan een niet neutrale ver-
eniging. Het bestuur besloot onder 
veel tumult gevolg te geven aan een 
bisschoppelijk schrijven door katho-
liek te worden. Daar hoorde ook een 
geestelijk verzorger bij. In 1965 was 
dit kapelaan Frans Weghorst. 
Zoals zijn naam al doet vermoeden 
was hij ook de laatste want het 
bestuur van Piet Derksen besloot 
even later in 1967 weer neutraal te 
worden. In 1966 was er na 400 jaar 
een tweede beeldenstorm. 
Het interieur van de Andreaskerk 
werd gemoderniseerd en de proces-
sie van 1971 haar laatste. De naam 
is gebleven en hoewel Hengelder tot 
rookvrije zone verklaard is buiten 
het clubhuis nog een kleine gedoog-
zone: svDCS is meer dan voetbal.
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